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 بازدارندگی از جرم و تخلف
 با افزايش مجازات ها 

2 سرمقاله

گروه خبر // رئیس اداره نگهداری راههای اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان هرمزگان از 
لکه گیری ۳۶۵ کیلومتر محورهای ســطح استان 

خبر داد. 

  به گزارش خبرنگار دریا ، مهران رازمند رئیس اداره 
نگهداری راه هــای اداره کل راهداری و حمل و نقل 
جاده ای اســتان هرمزگان گفت: در راستای حفظ و 

نگهداری بدنه و جســم جاده ها، این اداره کل ۳۶۵ 
کیلومتر از محورهای مواصلاتی، لکه گیری شده که در 
هدف گذاری سالانه این عدد در مجموع ۱۵۰ کیلومتر 
مقرر شــده بود.مهران رازمند با اشاره به موارد دیگر 
عملکرد این اداره در حوزه نگهداری راه های اصلی 
و شریانی طی مدت 9 ماهه نخست سال تصریح کرد: 
بهسازی، بازسازی و روکش آسفالت محور جغین در 
شهرستان رودان، بهسازی و روکش آسفالت تیاب –

حکمی در شهرستان میناب ، تعریض و بهسازی محور 
لمزان ـ پدل، روکش آســفالت رستاق – پارسیان را 
می توان نام برد. لازم به ذکر اســت استان هرمزگان 
در مجموع دارای ۳۴ کیلومتر آزادراه ،۷۷۷ کیلومتر 
بزرگراه، ۶۲۳ کیلومتر راه اصلی و ۱۷۲۰ کیلومتر راه 
فرعی و روستایی می باشــد.رازمند در پایان گفت: 
کاربران جاده ای و مردم شریف می توانند در صورت 
مشــاهده هرگونه اشکال در مســیرهای مواصلاتی 
اســتان، از طریق تماس با سامانه ۱۴۱ همکاران ما 

را مطلع نمایند.

در ۹ ماهه امسال انجام شد

رشد۲۵۰ درصدی لکه گیری محورهای ارتباطی هرمزگان
*    *  

 گروه خبر // دبیر شــورای عالــی مدیریت بحران کشــور و رئیس رویداد و 
 ســازمان مدیریــت بحران کشــور بــه پــاس قدردانــی از حمایت های 
علیرضا جعفرپور مدیرعامل شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس در برگزاری 
دومین رویداد بین المللی نمایشگاهی مدیریت بحران ایران قوی 14۰۲ از وی 

تقدیر کرد.
    به گــزارش خبرنگار دریا ، دبیر شــورای عالی مدیریت بحران کشــور و رئیس 
رویداد و ســازمان مدیریت بحران کشــور به پاس قدردانی از حضور، مشــارکت و 
 تلاش های ارزنده در برگزاری دومین رویداد بین المللی نمایشگاهی مدیریت بحران

 ایران قوی ۱۴۰۲ از علیرضا جعفرپور مدیرعامل شــرکت نفت ســتاره خلیج فارس 
تقدیر کرد.

  دومین رویداد بین المللی نمایشــگاهی مدیریت بحران ایران قوی ۱۴۰۲ با حضور 
گسترده و مشــارکت ویژه تمامی ذینفعان حوزه مدیریت بحران کشور ۴ تا ۶ دی ماه 

در مصلی تهران برگزار شد.
  مدیریت بحران اســتان هرمزگان نیز با مشارکت شرکت نفت ستاره خلیج فارس در 
این نمایشــگاه به ارائه دســتاوردهای پدافند غیرعامل در استان هرمزگان پرداخت.

 بــه پاس قدردانی از حضور، مشــارکت و تلاش های ارزنده شــرکت نفت ســتاره 
خلیج فارس در این رویداد بین المللی نمایشــگاهی در پایــان این آیین از علیرضا 

جعفرپور مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس تقدیر به عمل آمد.

تجليل از مديرعامل نفت ستاره خليج فارس
 به پاس برگزاری نمايشگاه مديريت بحران ايران قوی

امام جمعه بندرعباس : هم افزايی مسئولان ارشد استان در جهت رفع دغدغه های عمومی مردم در سفر رئيس جمهور به هرمزگان ضروری است

هرمزگان بزودی میزبان رئیس جمهور؛ 

دولت برای هرمزگان محروم
 سنگ تمام بگذارد

  امام جمعه بندرعباس : مسئله اشتغال، ایجاد زنجیره های پایین دستی صنایع 
مستقر در استان و حوزه های مختلف فرهنگی، عمرانی، بهداشتی، درمانی و آموزشی 

بایستی در این سفر مورد توجه قرار گیرند.
با  هم  استان  به  جمهور  رئیس  پیش روی  سفر  در  گفت:  هرمزگان  استاندار   
جمع بندی و برنامه ریزی همه جانبه تلاش داریم مصوبات بسیار خوبی در جهت 
توسعه متوازن استان با نگاه به آینده و پیشرفت و رونق اقتصادی هرمزگان به 

تصویب برسانیم. 

  میزان اعتبار و تسهیلات پیشنهادی در این سفر به نسبت دور نخست رشد 
چشمگیری دارد که در صورت تایید و تصویب می تواند زمینه توسعه مد نظر را 

فراهم کند. 
در پیشنهادی  طرح های  در  گفت:  هرمزگان  استان  در  دولت  عالی  نماینده    

 این سفر بر روی اشتغال نیروهای بومی تاکید شده تا بتوانیم میزان بیکاری در 
استان را کاهش داده و نیروهای جوان استان را در عرصه های مختلف مشغول به 

صفحه 8 را بخوانیدکار کنیم.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان وعده داد 

رفع بزرگترين چالش زيست محيطی بندرعباس با انتقال پساب به صنايع
صفحه 2 را بخوانید

با موافقت نمایندگان مجلس:

 لايحه نظارت بر کولبری 
و ملوانی اصلاح شد

2

نماینده ولی فقیه در هرمزگان در مراسم 
سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی:

با مجاهدت های شهيد 
سليمانی داعش به زباله دان 

2تاريخ پيوست

گروه خبر // مراسم معارفه عابد محمدی 
و  مدیریت  توســعه  معاونت  ســمت   به 
منابــع اداره کل راهــداری و حمل و نقل 
جاده ای استان هرمزگان و تکریم عبدالله 

حمیدی زاده برگزار شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا  ، طی حکمی 
عابد محمدی به ســمت معاونت توسعه 
 مدیریــت و منابــع اداره کل راهداری و 
حمل و نقــل جاده ای اســتان هرمزگان 
منصوب شد.عباس شــرفی ضمن تقدیر 
از زحمات عبدالله حمیــدی زاده گفت: 
تــا جایی که برای اداره ما مقدور اســت 
در زمینه رفــع نیازمندی های این حوزه 
اقدامــات لازم صورت پذیــرد. اقتدار و 

خدمات معاونت توسعه مدیریت و منابع 
بسیار مهم است. زیرا با تمامی بخش های 
اداره ســر و کار دارد و بــه دقــت باید 

جزییات تمامی واحدها را بررسی کند.
  شرفی با قدردانی از تلاش های بی شائبه 
عبدالله حمیدی زاده در دوران مســئولیت 
این مجموعه و با اشــاره به توانایی ها و 
تجربیات ارزنده عابد محمدی ، برای هر 
دو ایــن افــراد آرزوی موفقیت و توفیق 
روزافزون نمود.گفتنی است، عابد محمدی 
بــه مدت ۱8 مــاه مســئولیت مدیریت 
راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان 
کهکیلویه و بویراحمــد را برعهده گرفته 

بود.

آئین تکریم و معارفه معاون توسعه مدیریت و منابع راهداری هرمزگان 

ریا
: د

س 
عک

لزوم احداث همراه سرای 
بيماران در هرمزگان 

7 یادداشت

علی
 زارعی

علی
 زارعی

 آگهی فروش املاک  
به صورت مزایده سازمان اموال 

و املاک ستاد
صفحه 8 را بخوانید

برادر ارجمند و گرامی
جناب آقای کیانوش هاشم زایی

اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی هرمزگان

 مديريت افتخار بزرگی است که پروردگار متعال آن را  بر عهده ی کسانی قرارداده 
 که باعمل خالصانه ی خويش در مسير خشنودی و رضايت مردم گام برمی دارند 

و هرمزگان به داشتن چنين فرزندان برومندی به خود می بالد.
بدين وسيله به نمايندگی از جامعه اقتصادی استان هرمزگان انتصاب حضرتعالی

 به سمت سرپرست مدیریت امور شعب پست بانک استان هرمزگان را تبريک عرض 
 می نماييم. اميد است در پرتو عنايات حضرت حق در عرصه های مديريتی و همچنين 

در کليه شئونات زندگی موفق و مويد باشيد.



خبری
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با موافقت نمایندگان مجلس:
لایحه نظارت بر کولبری و ملوانی اصلاح شد

  گروه خبر //  نمایندگان مجلس شــورای اســلامی 
با موارد اصلاحــی در لایحه ســاماندهی و نظارت بر 
تجارت مرزی )کولبری و ملوانی( و ایجاد اشتغال پایدار 
مرزنشینان که اعاده شده از شورای نگهبان است، موافقت 
کردند. به گزارش ایرنا ؛  مجلس شورای اسلامی، لایحه 
ساماندهی و نظارت بر تجارت مرزی )کولبری و ملوانی( 
و ایجاد اشتغال پایدار مرزنشینان که اعاده شده از شورای 
نگهبان اســت در دســتور کار نمایندگان قرار گرفت و 
برای تامین نظر این شــورا موارد اصلاحی به شرح زیر 
مورد موافقت نمایندگان قــرار گرفت.ماده)۱(: به منظور 
رونق اقتصاد مناطق مرزی، ایجاد شــفافیت و رصدپذیر 
نمودن واردات، توزیع و عرضه کالاهای مبادله مرزنشینی، 
تقویت معیشت مرزنشینان و کاهش مبادلات غیررسمی 
در مرزهای زمینی و آبی، واردات کالا از طریق رویه های 
ملوانی)ته لنجی( و کولبری منطبق با تعاریف زیر، به مدت 
پنج ســال از زمان ابلاغ آیین نامه های موضوع ماده)۶( 
این قانون مطابق با ترتیبــات این قانون مجاز و پس از 
اتمام مدت مذکــور واردات کالا، تابع قوانین و مقررات 
کشور می باشد.الف( رویه ملوانی)ته لنجی(: واردات کالا 
از طریق شناورهای ســنتی و فلزی، با ساختار لنج و با 
ظرفیت ناخالص کمتر از )۵۰۰( تن در بنادر جنوبی کشور 
که قوانین و مقررات واردات در آن رعایت نمی شــود و 
صرفاً بر اســاس ترتیبات این قانون مجــاز به واردات 
کالا می باشد.تبصره- ورود کالای همراه ملوانان، خدمه 
و کارکنان شــناورهای مذکور)موضوع قانون ساماندهی 
مبادلات مرزی مصوب ۶ مهرماه ۱۳8۴ ( سالانه تا سقف 
۱۲۰۰ یورو ارزش کالا برای هر مشــمول)حداکثر ۵۰۰ 
یورو ارزش کالا در هر سفر( با رعایت مقررات و قوانین 
مربوطه، مجاز اســت.ب( رویه کولبری: واردات کالا از 
طریــق معابر و مرزهای زمینی کشــور که کالا در معبر 
مرزی توســط مرزنشینان حمل شده و قوانین و مقررات 
واردات در آن رعایت نمی شود و صرفاً بر اساس ترتیبات 
این قانون مجاز به واردات کالا می باشد.ماده ۲: به منظور 
هدایت تدریجی مبادلات موضوع این قانون در مرزها به 
چهارچوب تجارت رســمی، کالاهای وارداتی از طریق 
مبادلات موضوع این قانون در مرحله ترخیص کالا صرفاً 
مشــمول پرداخت ۵۰ درصد میزان عوارض و مالیات بر 
ارزش افزوده تعیین شــده برای رویــه ورود قطعی کالا 
هستند و در سال اول اجرای این قانون از سایر عوارض 
و مالیات ها معاف می باشند. در مرحله فروش کالا توسط 
مشــمولین این قانون، ما به التفــاوت مالیات و عوارض 
فروش با مالیات و عوارض خرید موضوع قانون مالیات 
بر ارزش افزوده، بــه عنوان اعتبار مالیاتی ارزش افزوده 
برای ایشان لحاظ می شود، لکن مابقی زنجیره تبادل کالا 

در کشور موظف به پرداخت کامل آن می باشند.

بازدارنده نبــودن مجازات ها باعــث افزایش و تکرار 
 تخلــف و جرم در جامعه شــده اســت کــه بارها در 
حوزه های مختلف به این موارد اشاره کرده ایم. جانشین 
فرمانده فراجا نیز خواستار بازنگری قانونی در برخی از 
مجازات های مربوط به سارقان شد.سردار قاسم رضایی 
با تشریح دو درخواست پلیس از دولت و مجلس گفت: 
خوشــبختانه هم دولت محترم و هم نمایندگان مجلس 
کاملا شناخت خوبی از مجموعه انتظامی کشور دارند و 
با دغدغه ها و نیازمندی های مردم هم آشنایی داشته و آن 
را می شناسند.وی با بیان اینکه آنچه که امروز در جامعه 
مطرح اســت، آرامش است؛ گفت:  خوشبختانه امروز در 
جامعه و کشــورمان آرامش و امنیت را داریم. البته مردم 
در برخــی از حوزه ها از پلیس مطالبه دارند که از جمله 
آن می توان به دو حوزه ســرقت و موادمخدر اشاره کرد. 
مــردم در این دو حوزه دغدغه جــدی دارند. در حوزه 
مبارزه با موادمخدر مصوبات شورای امنیت کشور، ستاد 
مبارزه با موادمخــدر و ... وجود دارد. اما از طرف دیگر 
بحث ارتقای اشرافیت در مرزها و انسداد مرزها به منظور 
جلوگیری از ورود موادمخدر و بعضا سلاح وجود دارد. 
به همین دلیل نیز امیدواریم که دولت و مجلس شــورای 
اســلامی به این موضوع توجه ویژه داشته باشند.رضایی 
سرقت را دغدغه دیگر مردم بشــمرد و گفت: در حوزه 
ســرقت مردم دغدغه جدی دارند. در این خصوص هم 
هماهنگی خوبی با دستگاه قضایی برای چگونگی مهار 
و کنترل سارقان داشتیم. اما در برخی از آمارها داریم که 
سارقان کارشان تکرار شده و چند بار دستگیر شده و پس 
از آزادی دوباره مرتکب سرقت شده اند. در این مورد نیز 
از نمایندگان محترم مجلس می خواهیم که موضوع کوتاه 
کردن اطلاله دادرســی و هم افزایش هزینه جرم را مورد 
توجه قرار دهند. وی با بیان اینکه هزینه جرم باید متناسب 
با جرم باشد تا حالت بازدارندگی داشته باشد، گفـت: در 
همین راســتا نیز امیدواریم که یک بازنگری در برخی از 
قوانین، مجازات های مربوط به سرقت داشته باشیم.جانشین 
فرمانده فراجا با بیــان اینکه نمایندگان مجلس و دولت 
می توانند برخی از این مطالبات را در برنامه هفتم توسعه 
در دستور کار قرار دهند، گفت: این موارد موضوعی جدی 
برای مردم و پلیس است و ما آن را دنبال می کنیم.واقعیت 
 هم همین است و همانطور که جانشین فرمانده فراجا عنوان 
کرده اند، برخی از ســارقان تکرار سرقت را در کارنامه 
دارند و پس از دســتگیری مشــخص می شــود آنها 
 پیش از دســتگیری، بارها بخاطر ســرقت و... دستگیر 
شــده اند و بــه زندان هم رفتــه اند و اما بــاری دیگر 
وبارها به سرقت و شــرارت و... پرداخته اند و بسیاری 
 از افــراد ســارق و شــرور و... اینگونه اند که نشــان 
می دهد مجازات ها بازدارندگی لازم را ندارند. از طرفی 
دیگر اطاله دادرســی گاهی باعث می شود تا شاکیان از 
شکایات شان منصرف شوند که در این حوزه نیز بایستی 
تدابیری اندیشیده شود. در استانی مانند هرمزگان و شهر 
بندرعباس که دارای محلات حاشیه ای و بافت فرسوده 
زیادی است و کوچه های تنگ و تاریک مامن معتادان، 
 ســارقان، اراذل و اوباش، مواد و مشــروب فروشان و... 
می باشد، ساکنان از ســرقت های زیاد در این مناطق و 
ناامنی ها شاکی و خواســتار اقدام اساسی در این حوزه 
هستند. سارقان و اشرار ســابقه دار باعث سلب امنیت 
وآسایش مردم هستند و این شرایط باعث شده است که 
برخی از مالباختگان و آسیب دیدگان حتی جرات شکایت 
و پیگیری آن را نداشته باشند ویا از روند طولانی رسیدگی 
به شکایات شان خسته شوند. بایستی شرایط بگونه ای 
باشد که افراد سارق و شرور و... جرات شرارت و سرقت 
و تکرارش را نداشــته باشــند. برخی از افراد هم شرب 
خمر می کنند و آزادانه و با خاطری آســوده در محلات 
و حتی معابر اصلی باعث ناامنی و ســلب آسایش مردم 
می شوند و یا اینکه با حالت مستی رانندگی می کنند وبه 
 خودشان و دیگران آسیب می رسانند. تمام این موارد نشان 
می دهد که مجازات ها اثرگــذاری  و بازدارندگی لازم 
را ندارنــد و بایســتی مصوباتی در مجلس و... داشــته 
باشــیم تا مجازات ها افزایش یافته و بازدارنده باشــند. 
مردم بایســتی امنیت داشته باشــند و احساس امنیت  
وآســایش و آرامش و مخلان امنیت بایســتی احساس 
 ناامنــی کنند.در حــوزه تخلفات رانندگــی نیز عنوان 
می شود که جریمه ها بازدارندگی لازم را ندارند وبایستی 
جریمــه افزایش یابند که علاوه بــر افزایش جریمه ها، 
بایســتی در حوزه آموزش رانندگی بــه متقاضیان و.... 
نیز تدابیری اندیشــیده شــود تا آموزش ها باعث شود 
رانندگان قانون مدار تربیت شــده و گواهینامه اخذ کنند 
و بجــای جریمه نقدی، رانندگانی که تخلف مکرر دارند، 
بایستی موظف شــوند تا در دوره های آموزش رانندگی 
مجدد شــرکت کنند. همچنین طرح همیــار پلیس نیز 
بایســتی با رویکرد جدیدی در تمام مدارس شــهری و 
 روستایی با جدیت بیشــتری اجرا شود تا دانش آموزان 
از کودکی و نوجوانی با قوانین و احترام به قوانین آشنا شوند 

تا رانندگان قانونمداری در آینده تربیت شوند.
  علی زارعی

 بازدارندگی از جرم و تخلف
 با افزايش مجازات ها 

سرمقاله

گــروه خبر // با حضور اســتاندار و 
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان 
سردار  شــهادت  سالگرد  چهارمین 
در  ســلیمانی  قاســم  حاج   دل ها 

استانداری هرمزگان برگزار شد. 
   به گــزارش خبرنــگار دریا ؛ طی 
مراســمی با حضور مهدی دوســتی 

اســتاندار هرمزگان و حجت الاسلام 
نماینده  زاده  عبادی  محمد  والمسلمین 
ولی فقیه در اســتان هرمــزگان، آیین 
چهارمین سالگرد شهادت سردار دل ها 
شهید حاج قاسم سلیمانی در استانداری 
هرمزگان برگزار شــد. حجت الاسلام 

والمســلمین محمد عبادی زاده در این 
مراســم ضمن تسلیت شــهادت حاج 
قاسم سلیمانی اظهار داشت: حاج قاسم 
قهرمان خنثی و نابود کردن فتنه بزرگ 
دوران ما یعنی داعش بود. وی با تاکید 
 بر اینکه توطئه داعش با روشــنگری 
دیده بان انقــلاب رهبر حکیم انقلاب 
نقش بر آب شد افزود: جهان اسلام در 
این دوران درگیر یک فتنه بزرگ شــد 
مقابله با این فتنه و برچیدن بساط آن کار 
بسیار سختی بود اما با تدبیر رهبر معظم 
انقلاب اسلامی و مجاهدت های شهید 
سلیمانی این امر محقق شد و داعش به 
زباله دان تاریخ پیوست.نماینده ولی فقیه 
در استان هرمزگان گفت: شهید سلیمانی 
در مرحله اول مبارزه با داعش توانست 
با روشــنگری و اقناع جریان مقاومت 
را در کشورهای عراق، سوریه و لبنان 

متحد کند و ســپس با برنامه ریزی این 
غده ســرطانی را از امت اسلامی جدا 
کرد. وی در ادامه با اشــاره به اینکه در 
سالروز حماســه 9 دی نیز قرار داریم 
تصریح کرد: کشــور در ســالیان اخیر 
درگیر چند فتنه شد که فتنه سال 88 به 
لحاظ ابعاد و پیچیدگی بزرگترین فتنه 
بود که کشــور را به لبه پرتگاه هم برد 
اما در 9 دی ماه با اشــاره و تدبیر رهبر 
معظم انقلاب مردم با بصیرت وارد صحنه 
شدند و بســاط فتنه گران را برچیدند.
 حجت الاســلام والمســلمین محمد 
عبادی زاده گفت: سرچشــمه فتنه ها 
هواهای نفســانی و بدعت در آرمان ها 
است، هر کجا این دو مسئله وجود داشت 
فتنه شکل گرفت و جامعه مسلمین دچار 
مشکل شد. وی ادامه داد: برای نجات 
از فتنه باید پنج راهکار شامل پناه بردن 

به خــدا، آگاهی و بصیرت، تقوا، توجه 
به ائمه اطهار به عنوان ســفینه نجات و 
باهوش بودن در کنــار هم قرار بگیرد 
تا بتوان راه درســت و حــق و باطل 
را از هــم تشــخیص داد. امام جمعه 
بندرعباس گفت: در ســالگرد شهادت 
حاج قاسم سلیمانی دوستان و دشمنان 
 انقلاب همه به این نتیجه رســیده اند که 
شهید سلیمانی از سردار سلیمانی برای 
جبهه اســتکبار و استعمار خطرناک تر 
اســت. گفتنی است پس از این مراسم، 
استاندار هرمزگان و نماینده ولی فقیه در 
استان بر سر مزار شهید گمنام استانداری 
حاضر شده و به غباروبی و قرائت فاتحه 
 پرداختند. غرس ۲ نهال در جوار مرقد 
نماینده  توسط  استانداری  گمنام  شهید 
ولی فقیه و استاندار هرمزگان از دیگر 

برنامه های این مراسم بود. 

نماینده ولی فقیه در هرمزگان در مراسم سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی:

با مجاهدت های شهید سلیمانی داعش به زباله دان تاریخ پیوست

 برگ سبز خودروی تندر 90 مدل 1396 رنگ سفيد 
 به شماره پلاک 133 ب 14 ايران 84 و شماره 

موتور 100017827RR090528 و شماره شاسی 
NAALSRBYWHA 606661 به نام حمزه احسانی 
خورگو مفقود گرديده و از درجه اعتبار ساقط می باشد  

پشت پرده سیاست 

  
تازه های مطبوعات

جوان - گرچه اصلاح طلبان موضوع ردصلاحیت ها و عدم آزادی در انتخابات 
را به عنوان دلیل تردید برای نحوه مشارکت در انتخابات مطرح می کنند، اما در 

واقع می دانند که اقبالی برای پیروزی در انتخابات ندارند.
هم میهن - این روزنامه درباره طراحان لایحه عفاف و حجاب نوشت: می توان 
گفت بر ســر نوع کنترل حجاب شعری سروده  شده اما در قافیه های ابیات آن 
مانده انــد چراکه از یک طرف برای جلب رضایت اردوگاه خود ناگزیرند لحن 
تندتری اتخاذ کنند و از ســوی دیگر می دانند وزن این اردوگاه در جامعه زیر 

۲۰ درصد است و نمی توانند بخش های دیگر را بشورانند.
جمهوری اســامی - مســیح مهاجری مدیرمســئول ایــن روزنامه از قطع  
آگهی های دولتی روزنامه  توسط وزارت ارشاد به دلیل انتقادات این روزنامه 
خبر داد و  اعلام کرد که حاضر به تمکین نسبت به »خواسته های غیر فرهنگی« 

وزارت مذکور نشده است.
فرهیختــگان -  طی یک ســال اخیر جهش قیمت کنســرو ماهی تن ۱۱۴ 
 درصد، ماهی قزل آلا 89 درصد و هندوانه نیز 8۵ درصد بوده اســت. قارچ با 
 ۷۵ درصد، بادمجان با ۷۳، پســته با ۶9، کدو ســبز با ۶8، کشمش پلویی با 
۶۷، مــرغ با ۵۷، خیار با ۵۳، مــوز با ۵۰، چای خارجی با ۴8، شــکر با 
 ۴۶ و برنــج خارجی بــا ۴۴ درصد، از جمله اقلام ســفره خانوار بوده اند که 
بیشــترین جهش قیمت را در دوره یک ســاله آذرماه ۱۴۰۱ تا آذرماه ۱۴۰۲ 

تجربه کرده اند.
اعتماد - عباس عبدی در واکنش به محکومیت وکیل خانواده »مهسا امینی« 
نوشــت: رسیدگی های قضایی باید علنی و با حضور وکیل و حق دسترسی به 
تمام اســناد و شواهد باشد. البته جریان اعتراضات چنان با شتاب و شیب تند 
اوج گرفت که هرگونه رسیدگی به پرونده امینی نیز تاثیر چندانی بر ادامه این 
ماجرا نداشت، ولی این مســئله دلیل موجهی برای به حاشیه راندن پرونده و 
وکیل نبود و اکنون هم با محکومیت ایشان، بیش از هر نتیجه دیگری خواسته 

یا ناخواسته این پرونده دوباره باز می شود.
همشهری - مهم ترین پرسش مردم این است که با شرایط اقتصادی فعلی، چرا 
باید پیش پیش، برای اینترنتی که از آن راضی نیســتند، پول بیشتری بپردازند؟ 
از طرف دیگر اپراتورها هم به خاطر سرکوب تعرفه طی چند سال، در آستانه 
ورشکســتگی قرار گرفته اند. ظاهرا داســتان کیفیت مطلوب و افزایش قیمت 

اینترنت شبیه مرغ و تخم مرغ شده است.
انعکاس

نامه نیوز نوشت: رمضان علی سبحانی فر نماینده ادوار مجلس، درباره حضور 
و نقش آفرینی فعالان سیاسی و احزاب در انتخابات، مجلس دوازدهم، گفت: 
افراد زیادی از جریان های مختلف سیاسی در انتخابات مجلس دوازدهم ثبت 
نام کرده اند که این ثبت نام نویددهنده انتخاباتی پرشــور در اسفندماه امسال 
اســت. در میان ثبت نام کنندگان اسامی افراد مختلفی دیده می شود که از آن 
جمله می توان به نام »علی مطهری« و فرزندش »مرتضی مطهری« اشاره کرد 

که پدر از تهران و پسر از فریمان برای انتخابات ثبت نام کرده اند.
انتخاب نوشــت: محمد اکبرزاده معاون سیاسی نیروی دریایی سپاه پاسداران 
گفت: در دولت جمهوری اسلامی اشکالاتی وجود دارد، اما آیا اگر کسی رای 
ندهد دلار پایین می آید یا مرغ ارزان می شــود؟ خیر ربطی ندارد چراکه رای 
دادن مسئله ای حاکمیتی است و اما بعد آن برای حل مشکلات باید مطالبه گری 

داشت، اما مطالبه گری بلد نیستیم.

چمران: شاید اصولگرایان به فهرست واحدی نرسند اما اصاح طلبان با یک 
لیست می آیند

مهدی چمران، در حال حاضر ریاست شورای ائتلاف استان تهران و عضو شورای 
مرکزی و عضو کارگروه انتخابات شورای ائتلاف و از چهره های موثر این جریان 
اســت.او در پاسخ به این سوال که شــما برآوردی از جریان اصلاحات دارید؟ 
گفت: آن چه که الان دارند فعالیت می کنند، فکر می کنم به یک نتیجه مشــخصی 
نرسیده اند ولی بنده برداشتم این است یا پیش بینی ام این است که بالاخره به یک 
فهرست واحدی خواهند رسید و به نظر واحدی دست خواهند یافت و مسیرشان 
مشخص خواهد شــد. در این زمینه شاید در اصولگرایان به یک فهرست واحد 
نرســیم. می گویم شاید که امیدواریم برسیم. ولی شــاید نرسیم، اما آن طرف را 
تقریبا پیش بینی این است که خواهند رسید. روی این مسئله خیلی باید دقیق شد؛ 
یعنی دوستان ما بدانند که بالاخره اگر می خواهند رقابتی صورت بپذیرد فضای 
رقابت این مدلی اســت. چمران در پاسخ به این ســوال که از نظر شما اولویت 
مشــارکت است یا پیروزی در انتخابات؟ گفت: من هر دو را با هم می دانم. یعنی 
مثل این است که بعضی وقت ها یک نفر بگوید من می خواهم یک فیلمی بسازم، 
کاری ندارم که کســی می خواهد فیلم را ببیند یا نبیند، برای دل خودم می خواهم 
بسازم. اگر ما یک فیلمی بسازیم ولی کسی نبیند، خب فایده ای ندارد. چه نتیجه ای 
می توان گرفت؟ ما یک نفر خوب انتخاب کنیم، ولی رأی نیاورد، خب، چه انتخابی 
کرده ایم؟ رأی نیاورده است. به جایش اگر کسی آمده و انتخاب هم شده که خوب 
نبوده و رای آورده، اگر این اتفاق هم بیفتد، اتفاق بدی اســت دیگر. بنابراین باید 
سعی کنیم اقداممان هم رای آور باشد و هم خیلی خوب باشد. این دو تا باید هر 

دو در کنار هم قرار بگیرند.
ســبحانی نیا: با شــکل گیری رقابت اصولگرایی-اصاح طلبی، اصولگرایان 

فهرست واحد می دهند
آرایش سیاســی انتخابات مجلس هنوز قطعی و نهایی نشده است و گروه های 
مختلف منتظر اعلام اســامی تأییدصلاحیت شدگان هستند. در این میان برخی 
معتقدند که رقابت حداقل دو لیست در جریان اصولگرایی حتمی به نظر می رسد 
اما در مقابل کســانی هســتند که می گویند »احتمال زیاد همچون دوره گذشته 
اصولگرایان در شــب های پایانی منتهی به انتخابات به لیست واحد می رسند.« 
حسین سبحانی نیا فعال سیاسی درباره آرایش انتخاباتی گروه های اصولگرایی 
گفت: تا این مرحله همه گروه ها دنبال شــناخت نامزدهای مطلوب خود بودند 
 و حالا منتظرند نیمه دی ماه فهرســت تأیید صلاحیت ها اعلام و براســاس آن 
لیست های انتخاباتی بسته شود. وی با بیان این که هنوز آثاری از ائتلاف انتخاباتی 
در جریان دو سیاسی اصلی کشور دیده نمی شــود، افزود: در جریان اصولگرا 
شورای وحدت، شورای ائتلاف، جبهه پایداری، شریان  و رزما هر کدام فعلا دنبال 
لیست خودشان هستند؛ در جریان اصلاحات و اعتدال نیز وضعیت به همین شکل 
است. این فعال سیاسی یادآور شد: اگر رقابت انتخابات اصولگرایی-اصلاح طلبی 
شود، اصولگرایان همچون دوره گذشته به سمت ارائه لیست واحد خواهند رفت 
چون آن دوره نیز تا روز آخر فهرســت های متنوعی در جریان اصولگرا وجود 
داشتند اما روز آخر پایداری از رویکرد ساز مخالف زدن عقب کشید و مثل همه 
گروه ها به ســمت ائتلاف واحد با سرلیستی محمدباقر قالیباف حرکت کرد؛ این 
دوره هم امکان شــکل گیری چنین ائتلاف وجــود دارد. در این صورت رقابت 
 اصولگرایی-اصلاح طلبی می شــود. ســبحانی نیا با اشاره به تبعات پراکندگی
لیســت های اصولگرایی در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی، 
ادامه داد: اگر لیست های متعدد از جریان اصولگرا بیرون بیاید شاید آن جوش و 
خروش در جامعه برای مشارکت در انتخابات به ویژه در کلان شهرها اتفاق نیفتد.

انتخاب نوشت: سیدمحمود نبویان، نماینده تهران با تاکید بر ممنوعیت پذیرش 
هژمونی آمریکا افزود: کسانی که می گویند ما چاره ای نداریم که با آمریکا مذاکره 
کرده و هژمونی آن را بپذیریم خودشان آمریکایی هستند. نبویان با ذکر مصداقی 
از حیله گری دشمن از طریق دوستی گفت: در مذاکرات برجام هنگامی که شرمن 
رئیس تیم مذاکره کننده آمریکا نتوانست بر تیم مذاکره کننده به نتیجه برسد از راه 

دوستی وارد شد و به نتیجه رسید.
انتخاب نوشــت: محمد دهقان، معاون حقوقی ریاست جمهوری گفت: مذاکره، 
بهترین راه برای حل اختلاف در میدان گازی آرش است،  ولی اگر دولت کویت 
بخواهد از این میدان بهره برداری کند، ما هم بهره برداری را با توجه به چاه هایی 
که حفر کرده یا حفر می کنیم، حتما شــروع می کنیم. ولی بهتر این است که بهره 
برداری مشترک و منافع مشترک داشته باشیم. اگر عربستان هم با ما مرز مشترک 
داشــته باشد، با این کشور هم به برداشت مشترک اعتقاد داریم تا میدان تخریب 
نشود و بیشترین بهره برداری از آن شود. از کویت انتظار نداریم که ادعا های فراتر 

از حد خودش داشته باشد.
نقشه انتخاباتی »مجمعین«

عضو مجمع محققین و مدرســین حوزه علمیه قم با بیــان این که فعالیت های 
انتخاباتــی مجمعین ذیل جبهه اصلاحات تعریف می  شــود، گفت: حمایت از 
لیســت روحانی منوط به نظر این جبهه است.دو تشکل روحانی اصلاح طلبان 
یعنی مجمع روحانیون مبارز و مجمع محققین و مدرســین حوزه علمیه قم، در 
حرم امام خمینی)ره( جلسه مشترکی برگزار کردند که سخنران ویژه این نشست 
حجت الاسلام سید حسن خمینی بود. این دو تشکل به اختصار با نام »مجمعین« 
شناخته می شوند و دبیرکلی یکی از آن ها را موسوی تبریزی و دیگری را سید 
محمد خاتمی به عهده دارد؛ اگرچه بهانه این نشســت که بعد از مدت ها شکل 
می گرفت، سالگرد تولد امام خمینی ذکر شده اما درباره انتخابات ۱۱ اسفندماه 
نیز میان اعضا حرف هایی رد و بدل شده است.حجت الاسلام ابوالفضل موسویان 
عضو مجمع محققین و مدرسین حوزه علمیه قم، درباره جزئیات نشست مشترک 
مجمعین در حرم امام خمینی)ره( به تسنیم گفت: در این نشست درباره مسائل 
مختلف کشــور بحث و تبادل نظر صورت گرفت؛ یکی از دستور کارهای این 
نشســت مسئله مشارکت در انتخابات بود، در این رابطه بحث های کلی درباره 
وضعیت انتخابات مطرح شــد و حاضران معتقد بودند که با توجه به وضعیتی 
که پیش گرفته شــده است، این احساس وجود دارد که مردم تمایلی به شرکت 
در انتخابات نداشــته باشــند.عضو مجمع محققین و مدرسین با ادعای اینکه 
بزرگترین مانع که قبلًا هم وجود داشت مسئله نظارت استصوابی است که باعث 
می شود بسیاری از افراد رد صلاحیت شوند، گفت: این موضوع خلاف سخنان 
رهبر انقلاب است که می فرمایند باید تمامی دیدگاه ها و گرایشات سیاسی در 
سرنوشت خود دخیل باشند.موسویان در پاسخ به این سؤال که در این نشست 
به مصادیق در رابطه با شرکت در انتخابات از جمله حمایت از برخی چهره های 
چون حسن روحانی پرداخته شد یا خیر، اظهار داشت: در این نشست صحبتی 
درباره شرکت یا عدم شرکت مجمعین در انتخابات خبرگان رهبری یا حمایت از 
آقای روحانی در انتخابات صورت نگرفت. به هر حال لازمه ارائه لیست برای 
انتخابات خبرگان رهبری این است که حداقل ۱۶ نفر کاندیدا برای این منظور 
داشــته باشیم. وی ادامه داد: البته با توجه به اینکه ما تفاهم کردیم فعالیت های 
انتخاباتی اصلاح طلبان ذیل جبهه اصلاحات ایران صورت گیرد، بنابراین مجمع 
محققین و مدرسین و مجمع روحانیون مبارز نیز از تصمیم جمعی که در جبهه 
اصلاحات اتخاذ می شــود تمکین خواهد کرد و بنا نیست که مجمعین به شکل 

موردی کنش  انتخاباتی داشته باشند.

گروه خبر // در نشست اعضای دبیرخانه اجرایی و دبیر علمی کنگره 
بانوان تاثیر گذار استان هرمزگان با حضور محدثه درویشی مدیر کل 
امور بانوان و خانواده استانداری هرمزگان حکم دبیر اجرایی استان 

هرمزگان در این کنگره ابلاغ شد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، در این نشست مریم پاسالار به عنوان دبیر 
اجرایی استان هرمزگان در دومین کنگره ملی بانوان تاثیرگذار حکم 

خود را دریافت کرد.گفتنی است، دومین کنگره ملی بانوان تاثیرگذار در 
استان هرمزگان همزمان با سراسر کشور به مناسبت ولادت باسعادت 

حضرت فاطمه زهرا )س(، روز زن و مادر برگزار می شود.

ابلاغ حکم دبیر اجرایی هرمزگان در دومین کنگره ملی بانوان تاثیرگذار 

 گروه خبر // مدیرعامل شــرکت 
آب و فاضــلاب هرمزگان از مراحل 
اجرایی و روند پیشرفت پروژه بزرگ 
بازسازی ارتقا و توسعه تصفیه خانه 
انتقال  و  بندرعباس  شهر  فاضلاب 
پساب به صنایع که بزرگترین چالش 
محیط زیستی مرکز استان را مرتفع 

می کند، بازدید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ عبدالحمید 
حمزه پور مدیرعامل شــرکت آب و 
فاضلاب هرمــزگان در این بازدید با 
اشاره به اینکه تصفیه خانه فاضلاب 
بندرعبــاس ۱۰۰ هــزار متر مکعب 
ظرفیت دارد، تصریح کرد: شــرکت 

تامین و توسعه زیرساخت متشکل از 
بندرعباس  بزرگ غرب شهر  صنایع 
با ســرمایه گذاری بالغ بر چهار هزار 
میلیارد تومان، پســاب تصفیه شده 
پس از فرایند شــیرین سازی برای 
اســتفاده در صنایع انتقــال خواهد 
 داد.وی افــزود: این پــروژه به دلیل 
پایان دادن به ورود پســاب فاضلاب 
به دریا، باعث کسب رضایت عمومی 
 و سالم ســازی اکوسیستم کرانه های 
خلیج فارس خواهد شــد.مدیرعامل 

آبفا اضافه کــرد:  با بهــره برداری 
از ایــن پروژه، از ورود ســالانه ۳۶ 
میلیون متر مکعب پســاب بی کیفیت 
به دریــا جلوگیــری و چالش های 
اجتماعی شــهر بندرعباس به دلیل 
 بوی نامطبوع ناشــی از آن را مرتفع 
مــی کند.حمزه پــور در عین حال 
از احیــای صید و صیــادی و بهبود 
گردشگری در نوار ساحلی با این اقدام 
خبر داد و افزود: این پروژه باعث تامین 
پایدار صنایع غــرب هرمزگان  آب 

به میــزان ۳۱ میلیــون متر مکعب 
در سال خواهد شــد.در این بازدید 
مدیرعامل  شهروز شجاعی  همچنین 
 شــرکت تامین و توسعه زیرساخت 
خلیج فارس نیز گزارشی از پیشرفت 
فیزیکی پروژه ارائه و ابراز امیدواری 
کرد، بــا تکمیل این پــروژه ضمن 
پایان دادن به ورود پســاب به دریا، 
غرب  آبی صنایع  نیاز   پاســخگوی 
شهر بندرعباس از پساب تصفیه شده 

شهر بندرعباس باشد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان وعده داد 

رفع بزرگترين چالش زيست محیطی بندرعباس 
با انتقال پساب به صنايع

خبر

مفقودی
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حسن سیلاوی سرویس اســتان ها //  استاندار 
خوزستان بر ضرورت رفع نقص های اربعین تاکید 
کرد و گفت: برای رفع کاستی های اربعین از مردم 
نظرسنجی شــود تا با همکاری مردم و مسئولان 
شاهد رفع نارضایتی ها و برگزاری هرچه باشکوه تر 

آیین اربعین باشیم. 
   به گزارش خبرنگار دریا، علی اکبر حسینی محراب 
در نشســت ستاد اســتانی اربعین حسینی در سالن 
جلسات حوزه استاندار خوزستان بیان کرد: از روز 
بعد از اربعین باید برنامه ریزی برای سال بعد انجام شود 
تا مشکلات در زمان موردنظر به حداقل برسد.وی با 
 بیان اینکه اربعین را نباید تعطیل کرد افزود: کمیته های 

۱۷ گانه نقص های اربعین ۱۴۰۲ در حوزه فرهنگی، 
حمل و نقل، اسکان، تغذیه و اتباع خارجی را شناسایی 
و برای رفع آنها راهکار دهند تا سال بعد تکرار نشوند.
حســینی محراب بر ضرورت تکمیــل طرح های 
نیمه تمام اربعین تاکید کــرد و گفت: با پیمانکارانی 
که برای اجرای طرح ها عقب ماندند برخورد شــود 
و هیــچ طرحی از اربعین ســال ۱۴۰۲ ناتمام باقی 
نماند.استاندار خوزســتان درختکاری مسیر اربعین 
را ضروری دانســت و ادامه داد: درختکاری موجب 
تغییر چهره مسیر و استراحتگاه های زائران می شود 
که باید در این خصوص اقدام شــود.وی با اشاره به 
اینکه مجتمع های بیــن راهی نیز نقص های زیادی 
 دارند اظهار کرد: لازم اســت راهداری نســبت به 
راه اندازی این مجتمع ها اقدام کند تا ضمن زیباسازی 
مسیر، از تصادفات جاده ای ای جلوگیری و موجب 
درآمدزایی شود.حسینی محراب گفت: از ظرفیت 

خیرین برای ســاخت مسجد استفاده و در کنار آن 
با ورود بخش خصوصی اســتراحتگاه و فروشگاه 
درنظر گرفته شود.اســتاندار خوزســتان برگزاری 
نشست بعدی ســتاد اربعین در شلمچه و چذابه و 
اتخاذ تصمیمات عملیاتی در منطقه را خواســتار 
شد و توضیح داد: جاده ماهشهر به آبادان بیشترین 
واژگونی و تصادفات جاده ای را در اربعین داشته که 
باید تکمیل شود.وی بیان کرد: روشنایی مسیر آبادان 
به خرمشهر, آبادان به اهواز و خرمشهر به اهواز باید 
 مدنظر قرار گیرد البته این موضوع از طریق معاون اول 
رئیس جمهور هم در دست پیگیری است.حسینی 
محراب ادامه داد: مســیر عبدالخــان بعد از جاده 
سوسنگرد نیز چند پیچ خطرناک دارد که باید تعریض 
و شانه ســازی شــود زیرا مردم از این مسیر بیشتر 
استفاده می کنند.اســتاندار خوزستان در خصوص 
 چالش زائران و موکب داران اربعین نیز گفت: باید در 

موکب ها و یا پارکینگ های اربعین جابجایی صورت 
گیرد؛ نیاز است طراحی جدیدی برای کوتاه کردن مسیر 
و افزایش پارکینگ ها انجام شود و از نظرات مردمی 
در این خصوص استفاده شود.وی بررسی کارشناسی 
برای حل چالش منطقه آزاد را ضروری عنوان کرد 
 و افــزود: در حال حاضر فقــط موکب های دولتی 
راه اندازی شــده اند؛ از درآمدزایی از طریق اربعین 
استقبال می شــود و بخش خصوصی می تواند برای 
موکب های اربعین ورود کند.حسینی محراب تصریح 
کرد: آسفالت پارکینگ های اربعین پیشنهاد وزیر کشور 
است که باید برای اختصاص اعتبار در این خصوص 
مکاتبات لازم انجام شود.استاندار خوزستان صدور 
ســند مالکیت برای موکب ها را یادآور شد و بیان 
کرد: اگر معارضاتی در این خصوص وجود دارد در 
صورت دارابودن سند نسبت به خریداری موکب اقدام 
و در غیراین صورت معوض داده شود و معارضان 

توجیه شوند.مدیرکل هلال احمر خوزستان نیز در 
این نشست با ارائه گزارشی از کمیته امداد و نجات 
اربعین گفت: عمده خدمات در کمیته امداد و نجات 
منحصر به زمان حضور زائران اســت که هر ساله 
با حمایت مســوولان خدمات ارائه می شود.وحید 
شعبانی افزود: قرار است ۲قرارگاه در ۲ پایانه مرزی 
 راه اندازی شــود که در هنگام غیر اربعین فعالیت 
کرده در زمان هــای دیگر به مســافران و راهیان 
نور خدمات رســانی کنند.وی تاکید کرد: ۲ پایانه 
خوزستان در مصوبات سفر رئیس جمهور آمده اند 
که پیگیر هستیم.شعبانی با اشاره به اینکه برای تملک 
زمین مشــکلاتی وجود دارد توضیــح داد: در این 
خصوص نشستی با حضور مدیرکل راهداری برگزار 
شده و امیدواریم با همکاری سایر ارگان ها مشکل 
زمین حل شود.حجت الاسلام سیدمحمود موسوی 
مسئول کمیته جذب مشــارکت های مردمی ستاد 
اربعین نیز اظهار کرد: مشکل اصلی در مرکز شلمچه 
مواکب است و لازم است مواکب برای ساخت و ساز 
زودتر اقدام کنند زیرا کمتر از ۶ ماه به اربعین باقیمانده 
است.وی اضافه کرد: زمین مواکب آماده است باید 

برای ساخت و ساز اقدام شود.

استاندار خوزستان تاکید کرد

نظرسنجی از مردم برای رفع کاستی های اربعین

اختصاص 350 میلیارد اعتبار به طرح های راهداری بوشهر 
  سید ابوالحسن جعفری سرویس استان ها // معاون فنی و نظارت 
راهداری و حمل و نقل جاده ای استان بوشهر گفت:برای ایمن سازی 
و تســهیل آمد و شد ۳۵۰ میلیارد ریال اعتبار به طرح های راهداری 
این استان اختصاص یافت. به گزارش خبرنگاردریا ، " بهرام اسدی" 
در جمع خبرنگاران در شهرستان دشتی اظهار کرد: در استان بوشهر 
طرح های مهمــی در حوزه محورهای ارتباطی روســتایی در حال 
اجراست که بخشی از آنها در سال جاری به بهره برداری می رسد.وی 
بیان کرد: از طرح های مهم راه سازی روستایی محور باغان - سرچشمه 
در شهرســتان های دشتی و جم بیش از ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد که انتظار می رود در دهه فجر بهره برداری برســد.معاون فنی و 
نظارت راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان بوشهر تصریح کرد: 
طول مســیر یاد شده ۱۴ کیلومتر است که علاوه بر کوتاه کردن مسیر 
دسترسی شهرستان های دشتی و جم ، حمل محصولات کشاورزی این 
مناطق تسهیل می شود.اسدی ادامه داد: تکمیل طرح بهسازی و تعریض 
جاده شنبه به ناصری در شهرســتان دشتی نیز اجرایی شده و اکنون 
در مرحله انتخاب پیمانکار قرار دارد.وی با اشاره به طرح بهسازی و 
تعریض محور روستایی گزدراز به شیخیان در محور مواصلاتی دشتی، 
 اظهار کرد: قطعه اول این طرح بــا اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریال ، اکنون
۴۰ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد و قطعه دوم نیز در مرحله مطالعه 
و تهیه برآورد اعتبار است.اســدی ادامه داد: پل کاکی به شیخیان در 
شهرستان دشتی نیز یکی از مطالبات چندین ساله مردم بخش کاکی 
بوده که با اعتبار۲۵۰ میلیارد ریال در دست احداث است و بهره برداری 
از آن، زمینه تسهیل تردد روستاهای بخش کاکی را فراهم می کند.وی 
افزود: امید است با اتمام این طرح ها شاهد رضایت مندی هر چه بیشتر 

ساکنان شهرستان دشتی و بویژه روستاهای این شهرستان باشیم.
اتمام جهاد آبرسانی استان یزد در تابستان 1403 

  علیرضا حائری زاده سرویس استان ها // مدیرعامل شرکت 
آبفای یزد گفت: پروژه جهاد آبرسانی استان در تابستان سال ۱۴۰۳ 
به بهره برداری می رسد. به گزارش خبرنگار دریا ، جلال علمدار در 
نشستی با مشاور مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو، معاون هماهنگی 
امور عمرانی استاندار یزد و متولیان جهاد آبرسانی در استان، اظهار 
کرد: در حال حاضر ۲۲ میلیارد تومان اعتبار به شرکت آبفای یزد 
جهت ادامه پروژه جهاد آبرســانی تزریق شده است که  موجب 
سرعت گرفتن اجرای پروژه خواهد شد.وی پیشرفت طرح جهاد 
آبرسانی در استان یزد مطلوب ارزیابی کرد و افزود: در پروژه جهاد 
آبرسانی بیش از ۴۵ هزار نفر در ۵8 روستای استان از آب شرب 
پایدار و با کیفیت برخوردار می شوند.مدیر عامل شرکت آبفای یزد 
با اشاره به پیشرفت بیش از ۷۰ درصدی طرح جهاد آبرسانی گفت: 
با توجه به ظرفیت ایجاد شــده در قرارگاه بسیج سازندگی استان 
یزد، در صورت تخصیص به موقع اعتبار، پروژه در زمان مقرر به 

بهره برداری خواهد رسید.

عکس روز

علیرضا بهاری هرمزگان زیبا 

کاریکاتور

طرح : معصومه زارعی 

// ها  استان  توکلی ســرویس  آرزو 
معاون درمان وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی کشور گفت: حمایت 
خیرین در کمک بــه مراکز درمانی 
در کشور نقش مهمی دارد و خیرین 
و  بهداشت  توانمند  بازوی  ســلامت 

درمان کشور هستند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛  سعید کریمی 
در جریان افتتاح طرح های بهداشت و 
درمان شهرستان سیرجان اظهار کرد: در 
حال حاضر ۲9 طرح بهداشتی و درمانی 
در شهرستان ســیرجان در حال اجرا 
است که بخشی از این طرح ها به مرحله 
بهره برداری رسیدند که این طرح ها با 
حمایت مردم و خیرین انجام شدند.وی 
با حضور در افتتاح ۲ طرح آنژیوگرافی 
و بخش درمان ناباروری بیمارســتان 
 امام رضا)ع( ســیرجان بیــان کرد: با 
بهره بــرداری از بخــش آنژیوگرافی، 
عروقی  و  قلــب  بیماران  مشــکلات 
شهرستان ســیرجان و بخش هایی از 
استان کرمان به طور کامل برطرف شده 
اســت و پزشک متخصص را نیز تامین 
می کنیم تا بتوانیم به نحو مطلوب در این 

بخش به مردم خدمات درمانی مرتبط 
بدهیم.اعتبار هزینه شده برای راه اندازی 
بخش آنژیوگرافی ۵۰۰ میلیارد ریال و 
اعتبار هزینه شده برای ساختمان بخش 
 درمان ناباروری نیز ۱۰۰ میلیارد ریال از 
کمک های خیرین و اعتبارات درمانی 
سیرجان اســت.کریمی ادامه داد: بسیار 
خرســندیم کــه مرکز نابــاروری این 
بیمارستان نیز در این شهرستان فعالیت 
خــود را آغاز کرده اســت و می توانیم 
در ایــن مرکز با کمک بــه زوج های 
نابارور، گامی در جهت سیاســت های 
وزرارت از جمله در راســتای جوانی 
برداریم.نماینده مردم سیرجان  جمعیت 
و بردســیرنیز در ایــن مراســم گفت: 
 در حــال حاضر ۵۰۰ میلیــارد ریال 
طــرح هــای بهداشــتی و درمانی در 
شهرستان های سیرجان و بردسیر در حال 
اجرا است و ما وظیفه داریم در راستای 
انجام جهاد تبیین این اخبار امیدوارکننده 
 را بــه گوش مردم برســانیم .شــهباز 
ارتقاء دانشکده  حسن پور خواســتار 
علوم پزشکی سیرجان به دانشگاه شد و 
افزود: زیرساخت های لازم انجام شده 

و از وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی کشور می خواهیم در این زمینه 
همراهی و کمک کند.وی به مشکلات 
کادر درمان و پرستاران سیرجان اشاره 
کــرد و ادامه داد: توقع می رود دولت به 
فکر این قشر باشد چرا که هنوز بسیاری 
از پرستاران، کادر درمان و حتی پزشکان 
این بیمارستان نتوانستند به حقوق لازم با 
توجه به شرایط امروز برسند و دولت باید 
چاره اندیشی کند.در این سفر ۱۶ طرح 
بهداشت و درمان دانشکده علوم پزشکی 
از جمله آنژیوگرافــی و بخش درمان 
ناباروری در بیمارســتان امام رضا)ع( 
 سیرجان ، پنج خانه بهداشت روستایی، 
۲ مرکز جامع سلامت خدمات شهری، 
یــک مرکز پایــگاه ۱۱۵، چهار واحد 
مسکونی زیست پزشــک ، یک انبار 
 دارویی و ساختامان ستاد مرکزی دانشکده 
علوم پزشکی سیرجان در مجموع با زیر 
بنای ۶ هزاو ۷۰۰ مترمربع و اعتبار یک 
هزار و ۶۲۰ میلیارد ریال از کمک های 
خیرین ســلامت و اعتبارات دانشکده 
 علوم پزشــکی ســیرجان افتتاح و به 

بهره برداری رسیدند.

معاون وزیر:

 خيرين سلامت بازوی توانمند بهداشت و درمان کشور هستند

حسن سیلاوی سرویس استان ها //  رئیس 
کل دادگســتری خوزستان گفت: قضات 
استان در راستای حمایت از منابع طبیعی 
و حفاظت از جنگل ها و مراتع، در چارچوب 
قانون و مقررات در خصوص متهمان واجد 
شرایط، از مجازات های جایگزین حبس در 

این حوزه استفاده کنند. 
    به گزارش خبرنگار دریا ، علی دهقانی در 
نشست با مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
اســتان بیان کرد: اجرای طرح مقام معظم 
رهبری و کاشــت سالانه 8۰ میلیون اصله 
درخت در قالب طرح کاشت یک میلیارد 
نهال در خوزســتان، مســتلزم همکاری و 
همراهی و کار جهادی همه دستگاه ها است.

وی با اشــاره به وضعیت استان و افزایش 
آلودگی ها گفت: کاشت ۳۲۰ میلیون درخت 
در مدت چهار ســال علاوه بــر مبارزه با 
 ریزگردها در بلندمــدت، صرفه اقتصادی 
دارد و زمینه اشــتغال را در اســتان فراهم 
می کند. دهقانی اظهار کرد: دستگاه قضایی 

در راستای صیانت و حفاظت از جنگل ها 
و مراتع با متخلفان و سواســتفاده کنندگان، 
برخورد بازدارنده قانونی می کند.رئیس کل 
دادگستری خوزستان افزود: در همین راستا 
برای توسعه و حفظ فضای سبز در استان، 
از مجازات  جایگزین حبس شامل کاشت 
نهال برای متهمان واجدین شرایط استفاده 

خواهد شد.
  در قالب طرح ملی کاشــت یک میلیارد 
نهال، ۳۲۰ میلیــون اصله درخت در مدت 
چهار ســال باید در خوزستان کاشته شود.

پیش از این چند قاضی در خوزســتان به 
دلیل اســتفاده از مجازات جایگزین حبس 

تقدیر شدند.

رئیس کل دادگستری خوزستان:

 قضات در حمايت از منابع طبیعی
 از مجازات های جايگزين حبس استفاده کنند

آرزو توکلی ســرویس اســتان ها // مدیرکل امور 
اقتصادی و دارایی استان گفت: درآمد استان کرمان در 
حوزه مالیاتی و غیرمالیاتی به اندازه 1۳ استان کشور 

است و باید برگشت مازاد آن به استان پیگیری شود.
   به گزارش خبرنگاردریا ، صادق ســلطانی نژاد در نود 
و سومین جلسه شــورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی استان کرمان اظهار کرد: بایستی جهت حمایت 
از واحدهای تولیدی، مالیات متناسب با وضعیت استان 
تعیین شود.وی افزود: به جزء تهران، استان کرمان بیشترین 
میزان مالیات مصوب در ســال جاری را داشــته است.
سلطانی نژاد تصریح کرد: اگر سهم اقتصاد استان کرمان را 
نسبت به کشور چهار درصد در نظر بگیریم، سهمیه استان 
نیاز به بازنگری دارد زیرا استان هایی با اقتصاد بزرگ تر 

از کرمان وجود دارد.مدیرکل امور اقتصاد و دارایی استان 
کرمان ســپس بیان کرد: ۳۱ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان 
مالیات مصوب سال ۱۴۰۲ استان کرمان است.وی افزود: 
عملکرد 9 ماهه امسال استان ۱۱۲ درصد بوده و نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته ۵8 درصد رشد داشته است.

سلطانی نژاد با بیان اینکه کرمان از لحاظ مازاد درآمد در 
جایگاه دوم کشــور قرار دارد، اظهار کرد: از سال ۱۴۰۰ 
رشد مالیاتی کشــور حدود ۶۲ درصد بود.وی در ادامه 
افزود: رشد مالیاتی استان کرمان در سال ۱۴۰۱ نسبت به 
۱۴۰۰ حدود ۱۲8 درصد بود درحالیکه پایه های مالیاتی 
جدیدی به استان اضافه نشد.مدیرکل امور اقتصاد و دارایی 
استان به مالیات عمومی استان کرمان اشاره و تصریح کرد: 
مالیات اشــخاص حقوقی غیردولتی حدود ۴۵ درصد و 

ارزش افزوده حدود ۳۰ درصد در سر جمع مالیات استان 
لحاظ می شود.سلطانی نژاد تاکید کرد: مالیات مشاغل در 
استان کرمان از میانگین کشور کمتر و حدود سه درصد 
است.وی گفت: ۶۲ درصد پرونده های هیئت ۲۵۱ مکرر 
استان که یکی از هیئت های دادرسی استان است، تعدیل 
می شوند بنابراین باید در ساختارهای نظام مالیاتی دقت 
بیشتری شود.مدیرکل امور اقتصاد و دارایی استان کرمان 
اظهار کرد: ۴9۰ هزار میلیارد تومان سرانه تولید ناخالص 
اســتان و درآمد مالیاتی ۳۱ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان 
 T(است.وی افزود: نسبت درآمد مالیاتی به تولید ناخالص
به GDP( که یکی از مهم ترین سنجه های تعیین مالیاتی 
در کشور است، در استان کرمان حدود ۶.۵ درصد و در 
کشور حدود پنج درصد است از این رو استان کرمان ۱.۵ 
درصد از سرانه کشــور بالاتر است.سلطانی نژاد گفت: 
مبلغ درآمد استان کرمان در حوزه درآمدهای مالیاتی و 
غیرمالیاتی به اندازه ۱۳ استان کشور است و باید پیگیری 

لازم جهت برگشت مازاد درآمد استان انجام شود.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان کرمان:

درآمد استان کرمان به اندازه 1۳ استان کشور است 

کمیسیون نظارت شهرستان بندر عباس
هیات اجرایی نظارت بر انتخابات اتحادیه های صنفی

آگهی فراخوان داوطلبین عضویت در هیات مدیره و بازرسان
اتحادیه صنف فروشندگان میوه و نهاده های کشاورزی

بر اساس ماده ۶ آیین نامه اجرایی انتخابات اتحادیه های صنفی بدینوسیله از علاقمندان واجد شرایط زیر که تمایل به عضویت در هیأت 
مدیره و بازرسان صنف مذکور را دارند دعوت می گردد به سایت ایرانیان اصناف جهت ثبت نام مراجعه و سپس شخصاً با در دست داشتن 
مدارک مشــروحه ذیل از تاریخ ۱4۰2/۱۰/۱۱ لغایت ۱4۰2/۱۰/2۵ بمدت ۱۵ روز تا حداکثر ۳۰ روز به دفتر هیات اجرایی بر انتخابات 

مستقر در سازمان صنعت معدن و تجارت اداره امور اصناف و تشکلهای صنفی مراجعه و تکمیل پرونده نمایند.
شرایط داوطلبین )هیات مدیره و بازرسان(:

۱ - تابعیت جمهوری اسلامی ایران 2- اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی ایران
۳- نداشتن سوء پیشینه کیفری مؤثر 4- عدم ممنوعیت تصرف در اموال مانند، حجر، ورشکستگی و افلاس

۵- عدم اعتیاد به مواد مخدر ۶- عدم اشتهار به فساد
7- داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد سابقه عضویت در هیات مدیره اتحادیه 

 8- حداکثر سن در زمان ثبت نام هفتاد و پنج سال 9-داشتن پروانه کسب معتبر دائم
تبصره: پروانه کسب معتبر مجوزی است که تاریخ اعتبار آن منقضی نگردیده باشد صاحب آن تغییر شغل نداده و واحد صنفی خود را 

بغیر واگذار و یا اجاره نداده باشد. واحد صنفی فعال باشد و مکان واحد تغییر نیافته باشد.
۱۰ - وثاقت و امانت۱۱ - رعایت تبصره 2 ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشــوری ) داوطلب شــدن کارکنان اتحادیه ها اتاق اصناف 
 شهرستان و ایران و کلیه دستگاه های اجرایی در انتخابات هیات مدیره اتحادیه های صنفی منوط به استعفای آنان از شغل قبلی خود پیش از 

ثبت نام در انتخابات (
مدارک لازم جهت ثبت نام:

۱- ثبت نام اینترنتی در سایت ایرانیان اصناف )سامانه الکترونیکی انتخابات - ساران(
2-کپی پروانه کسب الگوی هیات عالی نظارت 2 برگ    ۳- کپی کارت ملی 2 برگ )۳ قطعه عکس پرسنلی جدید( 

4- کپی از تمام صفحات شناسنامه 2 سری  ۵- کپی کارت پایان خدمت 2 برگ
۶- کپی اعتبارنامه ) در صورت عضویت در هیات مدیره اتحادیه در دوره های قبل( 2 برگ

7- کپی مدرک تحصیلی )حداقل دیپلم( * لازم بذکر است به همراه داشتن اصل مدارک الزامی می باشد.

هیات اجرایی نظارت  بر انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان بندرعباس

خبر
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سال بیست و سوم شماره 4347

   گروه گردشــگری // رویداد ملــی حل نیازهای فناورانه 
حوزه گردشــگری برای رفع 9 چالش حوزه گردشــگری در 
محل پارک علم و فناوری استان سمنان در شاهرود برگزار شد. 
در راستای اجرایی سازی تفاهم نامه معاونت علمی، فناوری و 
اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری و وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، رویداد ملی حل نیازهای فناورانه 
حوزه گردشگری با رویکرد فناوری های نوین و توسعه صنایع 
خلاق این عرصه در محل پارک علم و فناوری استان سمنان در 
شاهرود برگزار شد.در این رویداد بیش از ۱۰۰ طرح از سراسر 
کشور برای حل 9 چالش فناورانه گردشگری از جمله واقعیت 
افزوده در گردشگری، راهنمای صوتی گردشگری، تصاویر ۳۶۰ 
درجه، ســفرهای بومی و محلی، اقامتگاه، پویانمایی، واقعیت 
مجازی، اینترنت اشــیاء در گردشگری و هتل داری، راهنمای 
مسافران و گردشگران با استفاده از رویکرد فناوری های نوین به 
دبیرخانه رویداد ارائه شد.در اختتامیه رویداد ملی حل نیازهای 
فناورانه گردشــگری دکتر نظری، رئیس پارک علم و فناوری 
استان سمنان با اشــاره به برگزاری این رویداد ملی در دی ماه 
جاری، گفت: ارائه ایده ها، محصولات و نشست های تخصصی، 
معرفی درگاه ها)پنل( و نشســت های هم اندیشــی در راستای 
استفاده از ظرفیت شرکت های فناور، دانش بنیان و محصولات 
آنها به منظور رونق و توسعه حوزه گردشگری در استان از جمله 
برنامه های این رویداد بود.به گزارش ایسنا ، نظری با بیان اینکه 
سه طرح برتر برای ســرمایه گذاری در استان سمنان انتخاب 
شدند، اظهار کرد: پس از انتخاب طرح های برتر قراردادی سه 
جانبه بین پارک علم و فناوری استان، اداره کل میراث  فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی و یک شرکت دانش بنیان منعقد شد تا 

زمینه فعالیت برای آنها فراهم شود.

 گروه گردشــگری // از میــان ۳۲۵ محوطه و 
غــزه،  در  شناسایی شــده  تاریخــی   اثــر 
رژیم اســرائیل بیش از ۲۰۰ محوطه باستانی را 

تخریب کرده است. 
   به گزارش ایسنا به نقل از شبکه تی آرتی وُرلد، 
مقامات در منطقه محاصره شدۀ غزه اعلام کرده اند 
کلیسای بیزانســی در جابالیا، کلیسای ارتدکس 
یونانی ســنت پورفیریوس، قبرســتان بیزانسی 
بلاخیا و مسجد جامع عمری، از جمله چندین و 
چند مکان و عبادتگاه باارزرش تاریخی هستند 
که توسط رژیم اسرائیل آســیب دیده یا ویران 
شــده اند.ارتش رژیم صهیونیستی بیش از ۲۰۰ 
مکان باستانی و تاریخی از ۳۲۵ مکان را که در 
سراسر غزۀ تحتِ محاصره ثبت شده بودند، در 
جریان حمله های ویرانگر خود در جنگ اخیر 

نابود کرده است. 
   دفتر رسانه ای غزه در بیانیه ای در این باره اعلام 
کرد: »این مکان ها شــامل کلیساهای باستانی، 
مســاجد، مــدارس، موزه ها و ســایر مکان ها 
و بناهای تاریخی و باســتانی مختلف اســت. 
مکان های باستانی و باستان شناسی تخریب شده 
توســط اســرائیل به دوران فنیقــی و رومی 
بازمی گردد. برخی دیگر بین 8۰۰ ســال قبل از 
میلاد تا ۱۴۰۰ ســال قدمت دارند، در حالی که 
برخی دیگر ۴۰۰ ســال پیش ساخته شده اند.«   
مسجد جامع عمری، کلیسای بیزانسی در جبالیا، 
زیارتگاه الخدیر در شهر دیر البلح در مرکز غزه 
 و گورســتان بیزانســی در آنتدون فلسطین، در 
شمال غربی شهر غزه، از جمله این مکان ها بودند.

این بیانه خاطرنشان می کند سایر مکان ها از جمله 
کلیسای ارتدکس یونانی سنت پورفیریوس، خانه 

۴۰۰ ساله السقا و مسجد سید الهاشم، که یکی از 
قدیمی ترین مساجد غزه است، در جریان بمباران 
اشغالگران به شدت آسیب دیده اند.گروه حقوقی 
یورو مِد مانیتور، مســتقر در ژنو در ۲۰ نوامبر 
گزارش کرد که اســرائیل عمدا بناهای باستانی 
و تاریخی در غزۀ محاصره شده را تخریب کرده 
اســت و این رژیم را به »هدف قراردادن آشکار 

میراث فرهنگی فلسطین« متهم کرد.
   غزه شهری باستانی و تاریخی است که تحت 
فرمانروایــی امپراتوری ها و تمدن های متعددی 
از جمله مصریان باســتان )فراعنه(، یونانی ها، 
رومی ها، بیزانســی ها و سپس عصر اسلامی و 

غیره قرار گرفت.
  پس از حمله غافلگیرانــه حماس در ۷ اکتبر 
)طوفان الاقصی(، اســرائیل به حملات بی امان 
خود به این منطقه محاصره شده ادامه داده است، 
که به گفتــه مقامات بهداشــتی محلی، حداقل 
۲۱۵۰۷ فلسطینی ـ حدود یک درصد از جمعیت 
غزه ـ را به شــهادت رســانده و ۵۵9۱۵ نفر را 
زخمی کرده است. بیم آن می رود که هزاران جسد 
دیگر در ویرانه های محله های از بین رفته یافته 
شــود. حمله اسرائیل غزه را ویران کرده است و 
۶۰ درصد از زیرساخت های این باریکه آسیب 
دیده یا ویران شده و نزدیک به ۲.۳ میلیون نفر از 
ساکنان آن با کمبود شدید غذا، آب سالم و دارو، 

آواره شده اند.
  پیــش از این و در ماه مــی ۲۰۲۱، نیروهای 
اشغالگر اسرائیل بمباران گسترده دیگری را در 
نوار غزه انجام داده بودند، که به جان باختن بیش 
از ۲۵۰ فلســطینی، از جملــه ۶۶ کودک منجر 

شــد. بمباران، ساختمان های بلند را فروریخت، 
جاده های اصلی و مناطق تجاری را ویران کرد 
و زیرساخت های اساسی، از جمله بیمارستان ها 

و مدارس را تحت تأثیر قرار داد.
  ایــن بمباران ها بــر مکان هــای فرهنگی و 
باستان شناســی مهم نیز تأثیر گذاشت. در غزه 
به محققان »مؤسســه فورنزیک آرکیتکچر« از 
بمب هایی گفتند که در محدوده شناخته شده این 
سایت باستانی، در داخل و در امتداد خط ساحلی 
سقوط کرده است. شواهدی از آثار انفجار بمب 
مستقیماً بالای بقایای باستان شناسی نیز دیده شده 
اســت. این در حالی است که قوانین بین المللی 
حکم می کند چنین حملاتی علیه بناهای تاریخی، 

»جنایت جنگی« محسوب شود.
 ،)ICC( دفتر دادستان دیوان کیفری بین المللی  
که اکنون در حال بررســی »وضعیت سرزمین 
فلســطین« است، نوشــت که »حمله به میراث 
فرهنگی ممکن است نه تنها قوانین بشردوستانه 
بین المللی، بلکه حقوق بشــر را نیز نقض کند«. 
گروه حقوق بشر فلسطینی الحق نیز در گزارش 
حقوقی خود با عنوان »آپارتاید فرهنگی: محو 
میراث فلسطین توسط اسرائیل در غزه«، استدلال 
می کند که بمباران اســرائیل در غزه نه تنها اصل 
ضرورت نظامی در منازعات مسلحانه را نقض 
می کنــد، بلکه هدف آن از بیــن بردن تدریجی 
میراث فرهنگی فلسطین برای سلب حق تعیین 
سرنوشت مردم فلسطین بر منابع فرهنگی خود، 
و در نتیجه تهدید موجودیت آنهاســت. چنین 
حملاتــی نقض فاحش اساســنامه رم، جنایت 

جنگی و جنایت علیه بشریت است.«

     

گروه گردشگری // معاون نظارت و ارزیابی خدمات 
گردشــگری از صدور نرخنامه های گردشــگری به 

صورت الکترونیکی برای نخستین بار خبر داد. 
   اســماعیل برات با اعلام این خبر گفت: نرخنامه 
هتل ها و ســایر مراکز اقامتی و پذیرایی گردشگری 
همواره به روش ســنتی و به صورت دســتی صادر 
می شد و با وجود اینکه امکان نظارت بر نرخنامه ها 
میســر بود، اما دسترســی آنلاین به داده ها و امکان 
تحلیل آمار و اطلاعات مربوط به نرخ گذاری وجود 
نداشت؛ بنابراین وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی نسبت به طراحی و پیاده سازی فرآیند 
صدور نرخنامه الکترونیکی در بســتر سامانه جامع 
نظارت، آمار و اطلاعات گردشــگری )جانا( اقدام 
کرد و از این پس نرخنامه تأسیســات گردشگری به 
صورت الکترونیکی صادر می شود.معاون نظارت و 
ارزیابی خدمات گردشگری وزارت میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی با تشریح فرآیند صدور 
نرخنامه های الکترونیکی افــزود: با صدور نرخنامه 
الکترونیکی علاوه بر مزایای آماری، سرعت و دقت 
در نظارت بر عرضه خدمات گردشگری افزایش یافته 
و بــه تبع، کنترل بر نرخنامه ها و برخورد با تخلفاتی 
همچون گران فروشی ســریع تر انجام خواهد شد.او 
در ادامه توضیح داد: در سامانه جانا برای هر یک از 
تأسیسات گردشگری بسته به اینکه چه نوع خدماتی 
ارائه می دهند، فرآیندی مستقل و در عین حال پیوسته 
در نظر گرفته شده است، به این مفهوم که امکان افزودن 
هر نوع خدمت و ثبت نرخ در کنار ســایر خدمات 
فراهم است. به عنوان مثال برای هتل ها و مراکز اقامتی، 
امکان ثبت انواع اتاق ها همچون اتاق های ســینگل، 
دبل، تریپل و سوئیت وجود دارد و یا چنانچه خدمات 
پذیرایی داشته باشند، برای انواع پیش غذا، خوراک ها 
و نوشیدنی های سرد و گرم و همچنین چنانچه واحدی 
دارای وسایل تفریحی و سرگرمی گردشگری باشد، 
برای انواع خدمات ورزشــی و تفریحی و بازی های 

رایانه ای و...، پیش فرض هایی در نظر گرفته شده است 
و چنانچه واحد گردشگری خدماتی ارائه دهد که در 
موارد پیش فرض، پیش بینی نشده باشد، می تواند از 
قسمت »سایر« خدمات خود را ثبت کند و نرخ خود 
را پیشنهاد دهد. ســپس اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان با همکاری تشکل 
حرفه ای مربوطه بر اساس ضوابط بخشنامه ابلاغی، 
نرخنامه را صادر می کند و از طریق تشکل حرفه ای 
)در صورت وجود( به واحد گردشگری ابلاغ می شود.
برات درباره مفاد بخشنامه نرخ گذاری امسال گفت: 
امســال با توجه به شعار و نامگذاری سال با عنوان 
»مهار تورم و رشــد تولید«، موضــوع نرخ گذاری 
تأسیسات گردشگری با حساسیت بیشتری نسبت 
به سال های گذشته مورد رســیدگی قرار گرفت و 
پس از بررسی مراتب در کارگروه تنظیم بازار، نهایتاً 
سقف افزایش نرخ تاسیسات گردشگری که موفق به 
دریافت گواهینامه کیفیت استاندارد خدمات شده اند، 
حداکثر ۳۰ درصد نســبت به ســال گذشته در نظر 
گرفته شد. سقف افزایش نرخ آن دسته از تأسیسات 
گردشگری مشــمول طرح تطبیق شامل هتل، هتل 
آپارتمان، متل، سفره خانه سنتی، اقامتگاه بوم گردی، 
اقامتگاه سنتی، مهمانپذیر و واحد پذیرایی بین راهی 
که در چرخه ارزیابی قــرار گرفته اند، اما تاکنون به 
دریافت گواهینامه کیفیت موفق نشده اند و همچنین 
سایر تأسیسات گردشــگری فاقد ضابطه، حداکثر 
۲۵ درصد در نظر گرفته شــده است. معاون نظارت 
و ارزیابی خدمات گردشگری اضافه کرد: تأسیسات 
گردشگری که بدون عذرموجه در چرخه ارزیابی قرار 
نگرفته اند، هیچ گونه افزایش نرخی نخواهند داشت و 
در صورت موجه بودن این افزایش حداکثر ۱۵ درصد 
خواهد بود. برات درباره دریافت حق سرویس گفت: 
بنا بر آئین نامه دریافت حق سرویس مصوب ۱۳۷۶، 
دریافت حق سرویس صرفاً در هتل ها و مهمانسراها و 
واحدهای زیرمجموعه آن ها تا سقف ۱۵ درصد مجاز 
بوده و دریافت آن در ســایر تأسیسات گردشگری 
 فاقد وجاهت اســت.او افزود: هزینه اقامت کودکان 
 تا ۲ ســال، رایــگان و ۲ تا ۱۲ ســال در صورت 
استفاده نکردن از ســرویس اضافه، نیم بها محاسبه 
می شود.  به گزارش ایسنا ؛ معاون نظارت و ارزیابی 
خدمات گردشگری درباره نرخ اتاق برای مهمانان، 
گفت: نرخ اتــاق برای مهمانــان ایرانی و خارجی 
یکســان و بر مبنای ریال است و در صورت لزوم بر 
اساس نرخ رسمی اعلامی از سوی بانک مرکزی در 
سامانه الکترونیک www.sanaraTe.Ir تعویض 

صورت خواهد گرفت.

نرخنامه گردشگری اعلام شد

گروه گردشگری// مدیرکل نظارت وارزیابی گردشگری 
ازورود ماشین آلات مختص گردشگری ازجمله ون و 
میدل باس وخودروهای سافاری بدون حقوق گمرکی 

باتشخیص وزارت میراث فرهنگی خبر داد.
   نشست هم اندیشی رؤســای انجمن های صنفی و 
حرفه ای دفاتر خدمات مســافرتی کشــور با حضور 
مدیران کل گردشــگری، معاون گردشگری وزارت 
میراث فرهنگی و رؤســای آژانس ها برگزار شد.در 
این برنامه یحیــی نقی زاده محجوب مدیرکل نظارت 
و ارزیابی گردشــگری در ایــن برنامه گفت: اقدامی 
که انجام شــده در حوزه امــکان ورود تجهیزات و 
نیازمندی های صنعت گردشــگری اســت.وی گفت: 
امکان ورود ماشین آلات مختص گردشگری از جمله 
ون و میدل باس و خودروهای سافاری بدون حقوق 
گمرکی با تشــخیص وزارت میراث فرهنگی با حفظ 
اختیارات قانونی وزارت راه و ترابری فراهم شد. قبلًا 
هم چنین قوانینی وجود داشــت اما همیشه قانونگذار 
وزارت صمت را متولی می دانســت و معمولًا وزارت 
هم اجازه نمــی داد این وســایل اختصاصی و مورد 
نیاز صنعت گردشــگری وارد شــود. در طول چند 
ســال اخیر با وضعیت آســیب دیده ناوگان زمینی و 
دریایــی و هوایی مواجه بودیم.نقی زاده گفت: حدود 
۶ هزار آژانس مســافرتی داریم که کار می کنند ولی 
ایــن آژانس ها توانایی اینکه خط هوایی را اداره کنند 
یــا کار مهمــی در حوزه عمده فروشــی ایجاد کنند 
 ندارند و ســرمایه گذاران دیگری از حوزه های دیگر 
 می آیند و بــه عنوان رقیب غیرمتناســب وارد کار 
آژانس داری می شوند و به این حوزه آسیب می زنند.

وی از احصای وظایف وزارتخانه ها و نهادها نسبت به 

توسعه گردشگری خبر داد و گفت: در حوزه فعالیت های 
حمایتی و تسهیلگری کارهای آژانس داری در سمت و 
سوی ایجاد و تقویت سامانه های الکترونیکی، صدور 
و ارائه گزارش و رســیدگی به دفاتر و تعیین کارتابل 
در قالب سامانه اقداماتی کرده ایم. خیلی از آژانس ها 
گلایه داشتند که از نامه ها و اطلاعات وزارت میراث 
فرهنگی خبر ندارند. همه این مشکلات رفع و رجوع 
شده اســت.در این برنامه رحمت الله فیروزی نماینده 
مجلس بیان کرد: در مقاطعــی مجوزهای فراوانی به 
نام سیاحتی و زیارتی صادر شد و شرکت های هوایی 
هم دفاتر فروش را فعال کردند. همچنین سیستم های 
اینترنتی در حوزه گردشــگری رشــد پیدا کرد و به 
مجموعه هــا اضافه شــد. اینهــا درد روی دردهای 
آژانس ها گذاشــت. خیلی ها یا مجبور شدند بروند یا 
تحت فشار بودند. ضعف ما باعث شده که شرکت های 
ترکی به آژانس های ما فشــار بیاورند.وی خطاب به 
آژانس داران گفت: مطالب را دسته بندی کنید تا در هر 
حوزه ای که لازم هست مطلب به دست وزارت میراث 
فرهنگی برســد. اگر قرار بود مــواردی را تا مقطعی 
که هســتم بیان کنم پیگیری می کنم. امیدوارم شرایط 

گردشگری از این حال بیرون بیاید.
  در ادامه جمشید حمزه زاده رئیس جامعه هتلداران 
کشور گفت: در تقسیم متأسفانه عمدتاً افرادی که در 
ترکیب کمیسیون فرهنگی مجلس هستند، علاقه مند 
به گردشگری نیستند به فرهنگ طوری نگاه می کنند 
که در تضاد است. می خواهیم که مسائل این حوزه به 
کمیســیون اقتصادی و صنایع مربوط شود. در برنامه 
هفتم نمایندگان در کمیســیون های دیگر به ما کمک 
می کننــد.وی افزود: در برنامه هفتــم وزارت میراث 

فرهنگی و بخش خصوصی زحمت زیادی کشــیدند. 
ماننــد معافیت های مالیاتی که می خواســتند حذف 
 شــود اما الان تمامی معافیت ها ابقاء شد، هر چند که 
 دنبــال معافیت های صــد در صد بودیــم. در بحث 
قانونمند کردن تشــکل ها هم چالش وجود داشت و 
اینکه در برنامه ششــم تاکید شد گردشگری از نظام 

صنفی مجزا شود و الان این اتفاق افتاده است.
  وی افزود: حامل های انرژی و تعرفه های آب و برق 
و گاز چند برابر شده اســت. امیدواریم این موضوع 
از طریق نمایندگان مجلس حل شــود.در ادامه مسلم 
شجاعی مدیرکل گردشگری خارجی وزارت میراث 
فرهنگی گفت: فهرست کشــورهایی که قرار بود لغو 
ویزا شــود بلندتر بود ما پیشــنهاد ۶۷ کشور را داده 
بودیم اما دســتچین شد چون بحث امنیت مطرح بود. 
در نهایت لغو ویزا با ۳۳ کشــور اجرایی شــد. ما با 
تعدادی از این کشورها مراوده نداریم یا با تعدادی از 

آنها روابط قوی داریم.
  وی گفت: در نمایشــگاه بین المللی گردشــگری 
تهــران، فرصتی پیــش آمده تا فعالان گردشــگری 
بتوانند به صورت رایگان از فضای نمایشــگاهی دو 
هزار متری در صورتی اســتفاده کننــد که با بخش 
خصوصی یا تشکل های کشورهای دیگر تهاتر کرده و 
در نمایشگاه های آنها حضور داشته باشند.محمدحسن 
کرمانی رئیس پیشین انجمن دفاتر خدمات مسافرتی 
ایران گفت: در چند سال اخیر اختلافاتی بین فعالان 
گردشــگری به وجود آمده اســت وزارتخانه میراث 
فرهنگی یکی را فرزند می دانــد یکی را نمی داند. ۵ 
سال اســت صنف دفاتر مســافرتی آشفته است.وی 
افزود: ایران ۳۱ اســتان دارد با حدود ۶ هزار آژانس 
ولی چرا تشــکل آنکه انجمن صنفی کشــوری است 

حدود ۲۰۰ عضو دارد؟
  کرمانــی بیان کــرد: زمانی با معاون گردشــگری 
دولت های قبل بر سر آمار گردشگری دعوا داشتم الان 
هم همین طور اســت هر چه می کشیم به دلیل آمار 
نادرست اســت.کرمانی گفت: شما در نمایشگاه های 
 پاریــس لندن نیســتید مگــر کانــون جهانگردی 
برگزار کننده نمایشــگاه اســت که برگــزاری چند 
نمایشگاه را به آن ســپرده اید؟ آنها یک عده را بدون 

هزینه سفر خارجی می برد و می آورد.
  وی تصریح کرد: ویزای کاغذی مشــکل مسافران 
ورودی به کشــور را حل نمی کند آنهــا اگر به ایران 
بیایند دیگر به کشورهای دیگر مانند برخی از کشورها 
از جمله آمریکا نمی تواننــد بروند. چون به آنها ویزا 
نمی دهند باید در این حــوزه کار کرد.در ادامه برخی 
از مدیران آژانس ها و مدیران استانی مشکلات خود 
را بیان کردند.برخی از آنها از وزیر میراث فرهنگی به 
دلیل پرداختن به موضوع سرویس های بهداشتی تقدیر 
کرده و گفتند متأســفانه مدیران استانی کاری در این 
خصوص انجام نداده اند.برخی دیگر گفتند که تفویض 
اختیار به استان ها در عمل انجام نشده است در حالی 
کــه وعده آن را داده بودید.به گــزارش مهر، تعدادی 
دیگر هم از مشکلات ســامانه جانا گلایه کردند که 

هنوز حل نشده است.

تخریب ۲۰۰ اثر
 تاریخی غزه

رفع ۹ چالش فناورانه
 حوزه گردشگری با فناوری های نوین

ورود ماشین آلات گردشگری 
بدون حقوق گمرکی به ايران فراهم شد

گردشگری
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حوادث جهان

6 کشته در حمله به یک میهمانی شبانه در مکزیک
  مقامات محلی مکزیک اعلام کردند که در حمله یک گروه مسلح 
به یک میهمانی در ایالت ســونورا در شمال غربی مکزیک، حداقل 
شش نفر کشــته و ۲۶ نفر زخمی شدند.گوستاوو سالاس، رئیس 
دادستانی کل سونورا، اعلام کرد: این حمله در یک میهمانی در خیابان 
سیوداد اوبرگون در شهرداری کاجمه رخ داد. اگرچه تاکنون دستگیری 
صورت نگرفته است اما مقامات نظامی و پلیس کشور گروه مهاجمان 
را شناسایی کرده اند.سالاس با استناد به تحقیقات مقدماتی گفت: این 
یک ضربه مستقیم علیه رهبر یک گروه جنایتکار بود که پنج حکم 
بازداشت برای قتل، زن کشی، محرومیت غیرقانونی از آزادی و انجمن 
جنایتکارانه داشت.براساس این گزارش، در این حمله که صبح زود 
در منطقه شهرداری »کاجمه« رخ داد یک فرد ناشناس به همراه پنج 
نفر دیگر کشته و ۲۶ نفر دیگر زخمی شدند. به گزارش شبکه ان دی 
تی وی، شــواهد حاکی است که این میهمانی یک جشن تولد بوده 
است. همچنین دو نفر از کشته ها زیر ۱8 سال و پنج نفر از مجروحان 
هم کودک بودند. مدیر بیمارستان بینستار مکزیک گفت: از ۲۶ نفر 
مجروح و تحت درمان، وضعیت چهار نفر وخیم، 9 نفر در بیمارستان 

بستری و ۱۳ نفر ترخیص شده اند.
  آتش سوزی مرگبار در زندان اروگوئه

  با آتش ســوزی در زندان کومکار اروگوئه که توسط زندانیان در 
یکی از سلول ها رخ داد حداقل ۲ زندانی کشته و ۶ نفر دیگر زخمی 
شــدند.وزارت کشــور اروگوئه اعلام کرد: این آتش سوزی زمانی 
رخ داد که زندانیان مایع قابل اشــتعال را از پنجره یک سلول پرتاب 
کردند.لوئیس مندوزا، مدیر مؤسسه ملی توانبخشی، در یک کنفرانس 
مطبوعاتی گفت که این یک حادثه خاص اســت و شورش نیست. 
مندوزا تأیید کرد که اجساد افراد جان باخته در سلولی که هشت زندانی 
را در خود جای داده بود، پیدا شد، در حالی مجروحان در بیمارستان 

بستری شدند که چهار نفر از آنها دچار سوختگی شدید شده بودند.
برخورد امواج غول پیکر با سواحل کالیفرنیا

 وقوع مجموعــه ای از طوفان های قدرتمند در اقیانوس آرام، 
امواج بلندی را به ســمت خط ساحلی کالیفرنیا کشانده و باعث 
جاری شدن ســیل و خطر جدی برای مردم و سازه ها در امتداد 
این منطقه ساحلی شده است. این امواج غول پیکر با ارتفاع زیاد 
با برخی از ساختمان ها و سازه های ساحلی برخورد و چندین نفر 
را زخمی کرده اســت. آسیب ها به حدی بوده که برخی ساکنان 
نیاز به امدادرسانی پیدا کردند. همچنین موجی بزرگ و خطرناک 
به چندین خیابان ســاحلی کالیفرنیا راه پیدا کرده است. مقامات 
همچنین برای موج سواران هشدار صادر و مردم را از موج سواری 

و قایق سواری تا آرام گرفتن آب های منطقه منع کرده اند.

در امتداد تاریکی

 

   اگر چه مادرم به خاطر اعتیاد شدید به هرویین از او طلاق 
گرفت اما من هم در دوران نوجوانی و با تشویق دوستانم 
به مصرف حشیش و شیشه آلوده شدم و با رفتن به پاتوق 
دزدان و معتادان به سرقت کابل های برق و مخابرات روی 

آوردم تا این که...
   جوان ۲۰ ســاله ای که با وضعیت آشــفته و ژولیده توسط 
نیروهای گشت کلانتری معراج مشهد دستگیر شده بود درباره 
سرگذشــت تلخ خود به مشــاور و مددکار اجتماعی گفت: 
پدرم نگهبان یــک کارخانه تولیدی بود اما به خاطر اعتیادش 
به موادمخدر از محل کار اخراج شــد. او دیگر نمی توانست 
هزینه هــای زندگی را تامین کند و به همین دلیل مدام با مادرم 
مشــاجره و درگیری داشت تا جایی که دیگر مادرم نتوانست 
این شــرایط را تحمل کند و درحالی از او جدا شد که من در 
کلاس چهارم ابتدایی تحصیل می کردم. مادرم مدتی بعد با مرد 
دیگری ازدواج کرد و مــن برادر وکوچک ترم نیز نزد پدرمان 
ماندیم. از سوی دیگر زندگی ما آن قدر آشفته شد که بالاخره 
پدرم بعد از گذشــت یک ســال از این ماجرا تصمیم به ترک 
اعتیاد گرفت و اکنون 9 سال است که دیگر لب به مواد مخدر 
نزده اســت اما من همزمان با شیوع کرونا در کشور و به خاطر 
نداشتن گوشــی تلفن هوشمند مجبور شدم درس و مدرسه را 
رها کنم. آن زمان در کلاس دهم و در رشته مکانیک هنرستان 
تحصیل می کردم، به همین دلیل هم تصمیم گرفتم تا برای کمک 
به تامین مخارج زندگی خانواده ام در یک تعمیرگاه مکانیکی 
خودرو کار کنم! خیلی زود به شــاگردی زبردست تبدیل شدم 
و در امور فنی خــودرو مهارت خوبی یافتم ولی در حالی که 
 ۱۶ بهار از عمرم گذشــته بود به همراه دوستانم به پارک ملت 
می رفتیم تا کمــی خوش بگذرانیم. در همین روزها بود که با 
تشویق دوستانم مصرف سیگار و حشیش)سیگاری( را شروع 
کردم اما هیچ اطلاعی از فرجام این رفتارهای احمقانه نداشتم تا 
این که بالاخره پدرم حدود یک سال قبل با زن جوانی ازدواج 
کرد و من نتوانستم با نامادری کنار بیایم. این بود که خانه پدرم 
را رها کردم و به پاتوق مجردی یکی از دوستانم رفتم که افراد 
زیــادی برای مصرف مواد مخدر بــه آن جا می آمدند. طولی 
نکشید که من هم به همراه آنان به مصرف مواد مخدر صنعتی 
روی آوردم و بعد از آن برای آن که هزینه های سنگین اعتیادم 
را تامین کنم از حدود۵ ماه قبل بــه همراه برخی از دزدان به 

سرقت کابل های برق و مخابرات روی آوردم اما ای کاش...

  گروه حوادث// فرمانده انتظامي استان سرگذشت جوان کابل دزد!
با شــگرد  هرمزگان گفــت: فردي که 
سرمایه گذاري و مشارکت مالي با وعده هاي 
پوشالي از شهروندان کلاهبرداري مي کرد، 

شناسایي و دستگیر شد.
  به گــزارش خبرنگار دریا؛ فرمانده انتظامي 
استان هرمزگان در تشریح جزئیات این خبر 
بیان داشــت: در پي مراجعه و اعلام شکایت 
تعدادي از شهروندان به پلیس آگاهي و اعلام 
شکایت مبني بر کلاهبرداري از آنان به بهانه 
مشارکت در سرمایه گذاري ، پیگیري موضوع 

به صورت ویژه در دستور کار قرار گرفت.
 وي افزود:  با بررســي هاي به عمل آمده و 
اخذ اظهارات شاکیان توسط کارآگاهان اداره 
عملیات ویژه و شــعبه جعل و کلاهبرداري، 
مشخص شد فردي با سوء استفاده از موقعیت 

اجتماعي مناســبي که در ســطح شهرستان 
بندرعباس داشته با مانورهاي متقلبانه و ارائه 
وعده هاي واهي آنها را به سرمایه گذاري مالي 
در زمینه هاي مختلف نظیرصادرات ماهي و 
میگو، ســاخت و ســاز ، خرید خودرو و ... 
تشویق و ترغیب  کرده و وجوهي بالغ بر ۱۲۰ 
میلیارد ریــال  از آنها دریافت و با وعده هاي 
پوشــالي و بي اساس ضمن ســرگرم کردن 

شاکیان ، متواري شده است.
  ســردار علي اکبر جاویدان اظهار داشــت: 
باتوجــه به افزایش تعداد مــال باختگان در 
خصوص این موضوع ، کارآگاهان اداره مبارزه 
با جعل و کلاهبرداري  پلیس آگاهي به منظور 
کشــف واقع و احقاق حقوق شاکیان پس از 
انجام تحقیقات لازم و بررسي هاي همه جانبه  
و جمع آوري ادله جرم، مدارک و مســتندات 

مربوطه  با هماهنگي مقام قضایي ضمن اخذ 
دســتور جلب متهم، کلیه حساب هاي بانکي 
وي را  مســدود کردند همچنین با هماهنگي 
صنف مشــاوران املاک اســتان، اداره ثبت 
اســناد و املاک، راهور و ... متهم  را از کلیه 
خدمات خرید و فروش وسایل نقلیه ، اموال 
 و امــلاک و همچنین فعالیــت هاي بنگاهي 

منع کردند.
 این مقام انتظامي اســتان خاطر نشــان کرد: 
بــا  اقدامات فني و اطلاعاتي و بهره گیري از  
شیوه هاي پلیسي مخفیگاه متهم در بندرعباس 
شناســایي و در یک  عملیــات غافلگیرانه 
دستگیر  که در بازجویي هاي به عمل آمده به 
جرم ارتکابي  اقرار کرده و با تشکیل پرونده 
جهت سیر مراحل قانوني به دادسراي عمومي 
و انقــلاب بندرعباس  انتقال و از آن طریق با 

صــدور قرار مناســب 
روانه زندان شد.

  فرمانده انتظامي استان هرمزگان با بیان این که 
در تحقیقات نهایي صورت گرفته  مشخص شد 
متهم یاد شده پس از اخذ وجوه از مال باختگان  
ضمن تباني با  بستگان نزدیک خود اقدام به 
خرید ســکه مي کرده، اظهار داشت: تلاش 
پلیس براي شناســایي دیگــر مال باختگان 

احتمالي توسط این کلاهبردار  ادامه دارد.

دستگیري کلاهبردار حرفه اي در هرمزگان
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حوادث

با مصرف مرتب ماهي و ميگو 
خطر ابتلاء  به بيماري گواتر و آسم کاهش مي يابد

  روابط عمومی
 اداره کل

شیلات هرمزگان

 گروه حوادث// رئیس پلیــس مبارزه با مواد مخدر فراجا از 
انهدام باند بزرگ توزیع قرص های روانگردان از طریق فضای 

مجازی در شهر تهران، در عملیات ضربتی خبر داد. 
  ســردار ایرج کاکاوند با اشاره به انهدام باند بزرگ توزیع قرص های 
روانگردان معروف به باند عقرب در شهر تهران، اظهار کرد: در راستای 
مبارزه بی امان با خرید و فروش مواد مخدر در بســتر فضای مجازی، 
براساس رصدهای انجام شده در شــبکه های اجتماعی، وبگاهی به 
آدرس معلوم مورد شناســایی قرار گرفت که کاربر آن اقدام به فعالیت 
گسترده مجرمانه در زمینه تبلیغ و فروش قرص های روانگردان می کرد.

سردار کاکاوند در ادامه به تشریح  جزئیات این خبر پرداخت و اضافه 
کرد: به لحاظ حساسیت و وسعت اقدامات این کاربر ، پس از شناسایی 
هویت واقعی وی توسط مرکز اطلاعات فضای مجازی، مشخص شد 
کاربر وبگاه مورد اشــاره، قرص های روانگردان را از طریق سرکرده 
یکی از بزرگترین باندهای تولیــد و پخش قرص های روانگردان در 
سطح کشور تامین می نماید؛ لذا با تمرکز شبانه روزی بر ارتباطات وی، 
ســایر اعضای باند شناسایی و تحت رصد دقیق قرار گرفتند.این مقام 
ارشد انتظامی خاطر نشان ساخت: با اشراف اطلاعاتی کامل بر فعالیت 
مجرمانه این باند ، مخفیگاه، انبار و محل دپو قرص های مورد اشاره در 
شرق شهر تهران مورد  شناسایی قرار گرفت و در یک عملیات ضربتی 
پس از انجام هماهنگی قضایی، سرکرده به همراه دو نفر از اعضای باند 
در این رابطه دستگیر و قریب ۱۱۴ هزار قرص روانگردان، بیش از ۱۰ 
کیلو پودر آغشته به ماده مخدر شیشه، حدود ۲۰۰۰ قوطی خالی قرص، 
بیش از ۳۰۰۰ جعبه بسته بندی برای مونتاژ، ۱۰۰ هزار پوکه قرص، یک 
دستگاه پلمب بسته بندی قرص به همراه تجهیزات جانبی از مخفیگاه 
متهمان  کشف شد.رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر فراجا در خاتمه 
تصریح کرد: برابر ماده ۱۵ قانون جرایــم رایانه ای و ماده ۷۴۳ قانون 
مجازات اســلامی؛ ترویج به مصرف، خرید و فروش و آموزش تولید 
مواد مخدر در فضای مجازی مصداق بارز جرم است؛ پس به افرادی که 
در فضای مجازی اقدام به اشاعه و ترویج مصرف مواد مخدر می کنند 
هشدار می دهیم که پلیس با رصد دقیق و لحظه ای فضای مجازی اجازه 

هیچ گونه فعالیت مجرمانه ای را به مخلان نظم و امنیت را نمی دهد.

انهدام باند توزيع قرص های روانگردان 
از طريق فضای مجازی

کوتاه از حوادث

جت اسکي 7 ميلياردي قاچاق در توقيف پليس پارسيان
گروه حوادث //  با تلاش ماموران انتظامي شهرستان 
پارســیان در بازرســي از خودرو وانت نیســان 

یکدستگاه جت اسکي قاچاق کشف و ضبط شد.
  به گزارش خبرنگار دریا؛ جانشین فرماندهي انتظامي 
استان هرمزگان بیان داشت: ماموران انتظامي پاسگاه 
بوچیر شهرستان پارســیان حین گشت زني در حوزه 
اســتحفاظي به یک دســتگاه خودرو وانت نیسان به 

رانندگي و سرنشــیني دو نفر مشکوک شده و دستور 
توقــف دادند. وي افزود : ماموران خودرو را متوقف و 
در بازرسي از آن یک دستگاه جت اسکي خارجي فاقد 

مجور و قاچاق کشف کردند.
  سرهنگ مهرداد مشوق ارزش مالي جت اسکي قاچاق 
کشف شده از این خودرو را برابر اعلام نظر کارشناسان 

اقتصادي ۷ میلیارد ریال عنوان کرد.

  این مقام انتظامي اســتان پدیده قاچاق کالا و ارز را 
یک تهدید اقتصادي براي کشور و استان دانسته و اظهار 
داشت: اولویت هاي اصلي پلیس، مبارزه با پدیده شوم 
قاچاق کالا اســت و با توجه به تاثیر منفي این پدیده 
بر اقتصاد کشور، مجموعه انتظامي استان با برنامه ریزي 
دقیق و تلاش شــبانه روزي، با قدرت تمام با هرگونه 

قاچاق کالا، مقابله ومبارزه مي کند.

 گروه حوادث//  ســه عضو یک باند که پس از خرید 
کالا با ارائه رسید جعلی در فضای مجازی کلاهبرداری 
می کردند از ســوی کارآگاهان اداره سیزدهم پلیس 

آگاهی پایتخت دستگیر شدند.
 سردار کارآگاه علی ولی پورگودرزی، رئیس پلیس آگاهی 
تهــران بزرگ در این بــاره گفت: در پی وقــوع چند فقره 
کلاهبرداری مشابه به شیوه خرید اموال شهروندان در فضای 
مجازی و ارائه رسید جعلی، رسیدگی به موضوع در دستور 
کار تیمی زبده از کارآگاهان اداره ســیزدهم پلیس آگاهی 
قرار گرفت. کارآگاهان در تحقیق از مالباخته دریافتند وی 
مرداد ماه امسال یک دســتگاه تلفن همراه را به قیمت ۱9۰ 
میلیون ریال در یکی از سایت های خرید و فروش اینترنتی 
آگهی کرده و پس از تماس فردی که مدعی خرید تلفن همراه 
بوده قرار ملاقات حضوری با وی گذاشته اما پس از دریافت 
رســید انتقال وجه و تحویل تلفن همراه متوجه شده رسید 
دریافتی جعلی بوده و مبلغی به حساب وی واریز نشده است. 

ســردار ولی پورگودرزی تصریح کرد: با تجمیع پرونده های 
مشــابه و پالایش اطلاعات به دست آمده، در نهایت هویت 
و مخفیگاه کلاهبردار در جنوب غرب تهران شناســایی و در 
ادامه پس از هماهنگی های قضایی در مخفیگاهش دستگیر 
شد و به اداره سیزدهم پلیس آگاهی تهران انتقال یافت. متهم 
در تحقیقات اولیه ضمن اعتراف به جرم ارتکابی اظهار کرد 
که اموال مســروقه را به یک مالخر بــرای اوراق یا فروش 
می فروختــه و پول حاصل از آن را نیز به حســاب یکی از 
اقوامش واریز می کرده اســت. وی عنوان کرد: کارآگاهان در 
ادامه موفق شدند با استفاده از روش های میدانی و اطلاعاتی 
گسترده مخفیگاه مالخر و همدست سارق را شناسایی و آنها 
را در دو عملیات غافلگیرانه و منسجم در غرب و شرق استان 
تهران دستگیر کنند. متهمان به ۲۰ فقره کلاهبرداری به همین 
شــیوه اعتراف کردند و هر ۳ متهم با صدور قرار قانونی برای 
تکمیل تحقیقات بیشتر و کشف جزئیات پرونده در اختیار اداره 

سیزدهم پلیس آگاهی قرار گرفتند.

  گروه حوادث // فرمانده انتظامي استان از کشف ۳۰ هزار لیتر 
سوخت قاچاق در شهرستان بندرعباس خبر داد. 

  به گزارش خبرنگار دریا؛ ســردار »علي اکبر جاویدان« گفت: در ادامه  
طرح مقابله با قاچاق فرآورده هاي نفتي، ماموران انتظامي ایستگاه بازرسي 
شهید میرزایي بندرعباس حین کنترل خودروهاي عبوري محور مواصلاتي 
لاین ورودي  بندرعباس به یک دستگاه کامیون تانکردار مشکوک شده و 
جهت بررسي خودرو را  متوفف کردند.این مقام ارشد انتظامي استان  افزود: 
مأموران در بازرســي از کامیون مورد نظر  مقدار ۳۰ هزار لیتر گازوئیل 
قاچاق کشــف کردند. وي ارزش این محموله قاچاق کشف شده را برابر 
اعلام نظر کارشناسان اقتصادي ۱۲ میلیارد ریال عنوان کرده و اظهار داشت:  
در این رابطه یک متهم دســتگیر و  جهت سیر مراحل قانوني به مراجع 
قضائي معرفي شد. فرمانده انتظامي هرمزگان بیان داشت: قاچاق، پدیده 
شــومي است که آسیب هاي فراواني به اقتصاد جامعه وارد کرده و مانعي 

براي رشد تولید است، لذا پلیس با تمام توان با این پدیده مقابله مي کند.

توقيف کاميون 
حامل سوخت قاچاق در بندرعباس 

کلاهبرداری با رسیدسازی جعلی

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 حصر وراثت 
خواهان عبدالرحمن ایــزدی فرزند احمد با 
هویت کامل به این شــورا مراجعه نموده و 
اشعار داشتند شــادروان احمد ایزدی فرزند 
عبدالرحمن به تاریخ 1400/1/15 به رحمت 

ایزدی پیوسته و وراث وی عبارتند از : 
 1- عبدالرحمن ایزدی فرزند احمد به شماره 

شناسنامه 16  متولد 1338/7/13 
2- یوســف ایزدی فرزند احمد به شــماره شناســنامه 11 متولد 

1343/3/22
3- عبدالجبار ایزدی فرزند احمد به شــماره شناســنامه 17 متولد 

1360/10/1 فرزندان پسر متوفی
4- مریم ایزدی فرزند احمد به شماره شناسنامه 7  متولد 1340/6/3

5- فاطمــه ایزدی فرزند احمد به شــماره شناســنامه 10  متولد 
1345/2/3

6- ســاره ایزدی فرزند احمد به شماره شناســنامه 1479  متولد 
1349/7/1 و لاغیر

 لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شورا ارسال فرمایید. 

حسین اصرافی
  رئیس شورای حل اختلاف شهر دشتی 

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 حصر وراثت 
خواهــان عبدالرئــوف یوســف زاده فرزند 
عبدالله با هویت کامل به این شــورا مراجعه 
نموده و اشعار داشتند شــادروان مادربزرگم 
مریم محمدپرســت فرزند عبدالله به تاریخ 
1376/11/12 بــه رحمت ایزدی پیوســته و 

وراث وی عبارتند از : 
 1- عایشه یوســف زاده فرزند علی به شماره ملی 4709881154 

متولد 1316/10/1 مادر مریم 
2- عبدالله یوســف زاده فرزند علی به شماره ملی 4709692211 

متولد 1327/1/1 مادر مریم 
3- محمد یوســف زاده فرزند علی به شماره ملی 4709692221 

متولد 1330/1/11 مادر مریم
دارایی نامبرده در هنگام فوت بیشتر از پانصد میلیون ریال بوده است 
و لاغیر  لطفا ضمن درج در روزنامه نتیجه را به این شــورا ارسال 

فرمایید. 
حسین اصرافی

  رئیس شورای حل اختلاف شهر دشتی 



در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :
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سال بیست و سوم شماره 4347

شهرستان 

  گروه شهرســتان// دامداران مناطق مختلف 
هرمزگان مدت هاســت متحمل خسارت های 
ناشی از حمله پلنگ و خرس به گله های خود 
هستند و پرداخت خســارت از محل قانونی 
پیش بینی شــده، عامل مهمی در جلوگیری 
از اقدامــات تلافی جویانه علیه گونه های مهم 
خرس و پلنگ از سوی خسارت دیدگان به شمار 

می رود. 
  کم توجهی به پرداخت خســارت روســتاییان و 
طولانی شدن فرآیند آن و گرفتار کردن روستاییان 
خســارت دیده در پیچ و خم ها و نامه نگاری های 
اداری می تواند منجر به افزایش تعارض بین دامداران 
و روستاییان با گونه  ای مهاجم وحشی و مضاعف 
شدن خســارت های زیست محیطی و حتی انسانی 
دوجانبه شــود.یکی از نمونه  هــای غم انگیز این 
تعارض، ماجــرای پلنگی نامگذاری شــده به نام 
»نازَک« اســت که سال ۹۹ در تله کارگذاشته شده 

در کوه های بشاگرد گرفتار شد.
  عباس، یکی از اهالی روســتای »دهیج سندرک« 
میناب که در مســیر پلنگ ماده، تله فلزی گذاشته 
بود، همان زمان گفت: بارها و بارها گوسفندان من و 
اهالی روستا توسط حیوانات وحشی تلف شدند باید 
در این مورد چاره اندیشی می کردیم، به همین علت 
عصر دوشنبه همان روز که لاشه گوسفندانم را پیدا 
کردم، با پیشــنهاد اهالی، تله ای در همان محل تلف 
شدن گوسفندان جاسازی کردم تا حیوان وحشی را 
به دام بیاندازم، نمی دانستم این موجود زنده شغال یا 
سگ وحشــی، گرگ یا پلنگ است.وی ادامه داد: 
صبح روز بعد زمانی که به محل رفتم دیدم یک قلاده 
پلنگ درون تله گرفتار شــده است، خیلی ناراحت 
شــدم، می خواســتم آزادش کنم ولی نمی توانستم 
نزدیک او شــوم، غرش کنان قصد حمله را داشت، 
به سرعت دهیار روستا را در جریان قراردادم و دهیار 
موضوع را به محیط زیست اطلاع داد. این پلنگ سه 
روز را در زجرآورترین وضعیت ممکن در تله ماند 
تا متخصصانی از اســتان های دیگر برسند و بتوانند 
به جای محیط زیست هرمزگان، پلنگ را بی هوش 
و رها کنند تا پیکر مجروحش به تهران منتقل شود 

و در نهایت چاره ای جز قطع دست چپ این پلنگ 
زیبا نماند و محکوم شــد بــه حبس ابد در فضایی 

غیرطبیعی.
  بعــد از این اتفاق تلخ که بازتاب وســیعی نیز در 
رسانه ها داشت، مصاحبه های متعددی درباره لزوم 
پرداخت خسارت دام های تلف شده با هدف کاهش 
مقابله شخصی آن ها با گونه های ارزشمندی همچون 

پلنگ و خرس انجام شد.
  معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان 
حفاظت محیط زیســت طبیعی در این باره گفت: 
اگر به گونه ها و محصولات کشــاورزی شخصی از 
سوی حیواناتی همچون خرس ها، گربه سانان، آهو، 
قوچ و میش و سایر حیوانات آسیبی وارد شود، آن 
شخص می تواند به نزدیک ترین واحد محیط زیست 
همچنین نزدیک ترین شعبه صندوق بیمه محصولات 
کشــاورزی مراجعه کند.برای این کار نیازی نیست 
که محصولات خود را بیمه کنند تنها کافیســت در 
صورت وارد شدن خسارت به این مراکز مراجعه کند 
و پس از کارشناســی و بررسی، خسارت پرداخت 
خواهد شد.حسن اکبری تصریح کرد: هدف از درنظر 
گرفتن این بیمه، کاهش آسیب به حیوانات است تا 
اگر کشاورزی از سوی حیوانی صدمه دید، کینه ای 
از حیات وحش به دل نگیــرد و به دنبال اقدامات 

تلافی جویانه نباشد.
 نبود گزارشی از عملکرد پرداخت خسارت 

به روستاییان
اما این رویکــرد در هرمزگان تغییر و نتیجه عملی 
خاص و قابــل توجهی به دنبال نداشــت و هیچ 
گزارشی از عملکرد پرداخت خسارت به روستاییان 
اعلام یا منتشــر نشــد.این در حالیست که پس از 
ماجرای نازک، اخبار حمله حیوانات وحشــی به 
دام های مردم در مناطق روستایی هرمزگان، بارها و 
بارها در رسانه ها منتشر شد و همچنان نیز ادامه دارد.
دهیار روستای »بیورچ« در بخش گوهران شهرستان 
بشاگرد در این باره گفت: سالانه ۵۰ تا ۶۰ راس دام 
اهالی بر اثر حمله پلنگ در این روستا تلف می شود 
اما تاکنون خسارتی به دامداران پرداخت نشده است.

سجاد رنجبر افزود: اداره کل محیط زیست استان در 
این باره قول پیگیری داده اما با وجود مستندات ارائه 

شده، نتیجه عملی به دست نیامده است.
  وی ادامه داد: در هر حمله پلنگ حدود ۱۰ راس 
دام اهالی از دســت می رود و این درحالیســت که 
دامداری یکی از مهم ترین شغل های اهالی این منطقه 

محروم محسوب می شود.
 مجموع آمار تلفات در یکســال به ۷۰ راس 

هم می رسد
  حسین بهادری دهیار روستای علی آباد میناب نیز 
درد دلی مشــابهی دارد و پرداخت نشدن خسارت 
دامداران از محل های قانونی پیش بینی شده را زمینه 
ساز تبعات منفی می داند.وی به ایرنا گفت: در یکی از 

موارد این خسارت ها، هشت راس دام یکی از اهالی 
به نام حسن زارعی در حمله حیوان وحشی تلف شد 
که مجموع آمار این تلفات در یک سال به ۷۰ راس 
هم می رسد.یک فعال محیط زیست استان هرمزگان 
که کاهــش تعارض مردم و دامــداران با حیوانات 
وحشــی را در قالب یک طرح مصوب و مردم نهاد 
دنبال می کند نیز  کوتاهی در پرداخت خســارت به 
دامداران را خطرناک و موجب پایین آمدن اثربخشی 

طرح های کاهش تعارض دانست. 
  مرتضی آریانژاد توضیح داد: از سال گذشته تاکنون 
اقدامات آموزشــی و حمایتی بــرای دامداران در 
روستاهای ۲ شهرستان میناب و بشاگرد انجام شده تا 
با ارزش گونه هایی مانند پلنگ و خرس آشنا شوند 
و به خاطر خســارت مالی دست به اقدامات تلافی 
جویانه نزنند.وی ادامه داد: در قالب این طرح برای 
روستاییان داروها و واکسن های دامی و دیگر اقلام 

مورد استفاده تهیه و رایگان به آن ها داده می شود.
  طی چند ماه گذشــته حداقل ۱۰۰ راس دام فقط 
در این ۲ شهرستان بر اثر حمله حیوانات وحشی از 
دست رفته است که مستندات آن شامل عکس و فیلم 
از لاشه های دریده شده با ثبت محل و تاریخ دقیق 
جمع آوری شده است.به گفته این فعال محیط زیست، 
تمامی این مســتندات طی چند مرحله به اداره کل 
حفاظت محیط زیست استان تحویل شده است که 

آخرین و کامل ترین مرحله آن ۱۵ آبان امسال بود.

  آریانژاد هشــدار داد: بی توجهی به خسارت های 
روستاییانی که دامداری شغل و محل درآمد اصلی 
آن هاســت، تقابل دامداران با حیوانات وحشی را 

افزایش می دهد که خطرات چندجانبه دارد.
  معاون محیط زیست هرمزگان نیز حملات مکرر 
حیوانات وحشــی به دام های روستاییان را تایید و 
اضافه کرد: حــدود ۲ هفته قبل فقط در یک حمله 
حــدود ۵۰ راس دام تلف و خســارت ســنگینی 
وارد شــد.به گفته میثم قاســمی، پیگیری ها برای 
پرداخت خســارت دامــداران ادامــه دارد و یک 
پرونده با مســتندات تلف شــدن ۳۲ راس دام در 
رودان آماده ارســال به تهران اســت.هرچند وی، 
نبود مســتندات کافی در مورد برخی موارد حمله 
را دلیل پرداخت نشــدن خســارت دامداران اعلام 
کــرد اما به دلایل تاخیر در پرداخت خســارت به 
 مواردی که پرونده و مستندات کامل آن ها بوده است،

 اشاره ای نکرد.
  این فرآیند ناکارآمد موجب شده در حالی که سایر 
اســتان ها خسارت های وارد شده به دامداران بر اثر 
حیوان وحشــی را پرداخت کرده اند در هرمزگان از 
ابتدای سال جاری تاکنون حتی یک مورد نیز منجر 
به پرداخت خسارت نشده باشد که به نظر می رسد 
دلیل آن به رکود و کُندی امور در بخش های مرتبط 

اداره کل محیط زیست هرمزگان بازمی گردد.
  تلاش برای بازگشــت پلنگ هرمزگان به طبیعت 
ناکام ماندآنچه مسلم است همان گونه که اشاره شد، 
نداشــتن تدبیر مناسب برای سرعت بخشی به روند 
پرداخت خســارت به دامداران، تبعات منفی ثابت 
شــده ای دارد که ماجرای نازک در بشاگرد یکی از 

نمونه های آن است.
  به گزارش ایرنــا، در چنین مواردی اتفاقی که در 
روستای دورافتاده ای در بشاگرد رخ داده، به سرعت 
روی خروجی رســانه های داخلی و حتی خارجی 
قرار می گیرد و علاوه بر افسوس برای از دست رفتن 
یا آسیب دیدن گونه های ارزشمندی مانند خرس و 
پلنگ، بار روانی ناخوشــایند و تصویر نامناسبی از 
موقعیت های زیست محیطی در حوزه حیات وحش 

ایجاد می کند.

خبر

100 خانوار قشمی 
از چرخه حمایت کمیته امداد خارج شدند

 گروه شهرستان// رییس کمیته امداد قشــم گفت: ۱۰۰ خانوار زیر 
پوشــش این نهاد در مناطق مختلف این جزیره بــا اجرای طرح های 
اشــتغال زایی و دریافت تسهیلات خود اشــتغالی از ابتدای سال جاری 
تا پایان آذرماه به خودکفایی رســیده و از چرخه حمایت امداد خارج 
شدند. رضا تارک اظهار داشت: این ۱۰۰ خانوار تحت حمایت با دریافت 
تسهیلات خوداشتغالی در زمینه های صنایع دستی و بومی، ایجاد مغازه، 
خیاطی و آرایشگری و پس از گذشت ۱۸ ماه از پایداری طرح و رسیدن 
به خودکفایی و درآمدزایی از چرخه حمایتی امداد قشم خارج شده اند.
وی ادامه داد: در بحث خودکفایی خانواده های زیرپوشش این نهاد، زمانی 
که یک شغل برای مددجو ایجاد می شود مرتب پیگیری و ارزیابی خواهد 
شــد و اگر درآمد مددجو از محل شغل ایجاد شده به حداقل قانون کار 
برسد خانواده خودکفا اعلام می شود. رییس کمیته امداد قشم توضیح داد: 
تقویت و توانمندسازی جامعه مددجویی از طریق روش های مختلف یکی 
از سیاست های کمیته امداد امام خمینی)ره( است تا علاوه بر خلق ارزش 
در جامعه، چرخه توانمندسازی و ایجاد شغل در منطقه نیز ایجاد شود. 
تارک اضافه کرد: ارائه آموزش های فنی و مهارتی، پرداخت تســهیلات 
قرض الحسنه، اشتغالزایی از مهمترین خدمات کمیته امداد برای توانمندی 
شغلی و اقتصادی خانوارهای تحت پوشش این نهاد مورد حمایت است.
وی گفت: خانواده هایی که خودکفا می شوند دیگر هیچ خدماتی از کمیته 
امداد دریافت نمی کنند بلکه برخی از آنان حامی این نهاد هم شــده و به 
عنوان خیر و حتی کارفرما از مددجوهــای دیگر به عنوان نیروی کار 
استفاده می کنند.اداره کمیته امداد شهرستان مرزی قشم سه هزار و ۶۴۴ 
هزار خانوار )هفت هزار و ۵۰۰ نفر( تحت پوشش دارد که خانواده  های 
تحت پوشــش ماهیانه در مجموع ۳۰ میلیارد ریال مستمری دریافت 
می  کنند.خانوارهای تحت حمایت این اداره شــامل ۲ هزار و ۵۸۸ زن 
سرپرســت خانوار )۷۱ درصد( و هزار و ۵۶ مرد سرپرست خانوار )۲۹ 
درصد( است که ۲ هزار و ۶۹۸ خانوار )۷۴ درصد( از آنان ساکن روستاها 
و ۹۴۶ خانوار )۲۶ درصد( آنها ســاکن در مناطق شــهری جزیره قشم 
هستند.از این تعداد مددجو ۲ هزار و ۹۸۳ خانوار )۸۲ درصد( اهل سنت 
و ۶۶۱ خانوار )۱۸ درصد( اهل تشــیع هستند.فوت شوهر )هزار و ۶۶۹ 
خانوار - ۴۶ درصد(، مرد سرپرســت سالمند )۹۴۴ خانوار - ۲۶ درصد( 
و بانوان مطلقه )۶۶۴ خانوار - ۱۸ درصد( سه دلیل وابستگی خانوارهای 
تحت حمایت به اداره کمیته امداد این شهرستان مرزی است که سه هزار و 
۲۷۷ خانوار معادل ۹۰ درصد به واسطه این سه دلیل تحت حمایت این اداره 
قرار دارند.به گزارش ایرنا، این اداره حمایت از هزار و ۵۰ نفر فرزند یتیم و 
محسنین را بر عهده دارد که از این تعداد ۵۷۴ نفر از فرزندان ایتام و ۴۷۶ 

نفر از فرزندان محسنین )۵۴۶ فرزند دختر و ۵۰۴ فرزند پسر( هستند.

 

برابر آراء هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودان تصرفات مالکانه و بلامعارض 
متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان و املاک مورد تقاضا 
 به شــرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان 
اعتراضی داشته باشــند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک محل تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایندو گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل 
دهد در هر حال صدور ســند مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد شد.
۱ - مهدیه جعفر نژاد فرزند عیســی به شــماره ملی ۴۶۹۹۷۶۲۳۷۹صادره 
از رودان در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت۱۵۲/۲۴ متر مربع ملکی 
متصالحین رودان قسمتی از پلاک باقیمانده ۷ -اصلی واقع در بالاشهر دهبارز 

رودان پشت آموزش و پرورش حقوق ارتفاقی ندارد.
۲- سمیه بناوند فرزند اسحق به شماره ملی ۴۶۹۹۸۷۹۵۸۶ صادره از رودان 
در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت۸۷/۶۷ متر مربع ملکی متصالحین 
رودان قســمتی از پلاک ۱۲۲۵ فرعی از ۷ - اصلی واقع در رودان مرکز شهر 
دهبارز رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد. و پلاک ۱۲۲۵ فرعی از ۷- اصلی 

بنام محمد حسین پاکدل معرفی گردیده است.
۳- ابراهیم ماهری دهبارز فرزند غلام به شــماره ملی ۴۶۹۹۷۴۵۵۷۱ صادره 
از رودان در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت۳۸۹/۷۱ متر مربع ملکی 
متصالحین رودان قســمتی از پلاک ۲۴۸ فرعــی از ۷- اصلی واقع در محله 
سنگی رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد و پلاک ۲۴۸ فرعی از ۷- اصلی 

بنام سید محمد کاظم هاشمی معرفی گردیده است.
۴- محمــود شــمس الدینــی گلســتان فرزنــد غــلام به شــماره ملی 
۴۶۹۹۱۶۵۷۱۰صادره از رودان در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت 
۱۹۴/۷۷ متر مربع ملکی متصالحین رودان قســمتی از پلاک ۲۳۷ فرعی از 
۸- اصلی واقع درسنگ رستم رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک 

۲۳۷ فرعی از ۸- اصلی بنام موسی نجفی و شرکاء معرفی گردیده است.
۵- فریبا پرور فرزند قلندر به شــماره ملی ۳۱۲۰۱۷۹۴۲۶ صادره از بافت در 
ششدانگ یـک بـاب ساختمان به مساحت ۱۸۷/۱۴ متر مربع قسمتی از پلاک 
۳۲۰ فرعی از ۸- اصلی واقع در محله دلگشا رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی 
ندارد که پلاک ۳۲۰ فرعی از ۸- اصلی تحت عنوان زمین پشت علی محمد 
بنام مرضیه امیری تفکیک و معرفی و برابر ســند انتقال شماره ۷۱۶۹ مورخ 
۱۳۴۸/۷/۸ دفتر خانه ۷ میناب انتقال قطعی گردیده اســت و متقاضی مورد 

تقاضا را از مالک رسمی خریداری نموده است.
۶- محمد آهنی پور فرزند رســتم به شــماره ملی ۴۶۹۹۰۶۵۷۴۰ صادره از 
رودان در ششــدانگ یک باب خانه به مســاحت ۲۹۴/۲۰ متر مربع ملکی 
متصالحین رودان قسمتی از پلاک ۴۱۲ فرعی از ۸ - اصلی واقع در بالاشهر 

رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک ۴۱۲ 
فرعی از ۸-اصلی بنام غلام توسلی و شرکاء معرفی 

گردیده است.
۷- حســین نجفی فرزنــد دهیا به شــماره ملی 
۴۶۹۹۱۷۹۱۲۶ صادره از رودان در ششدانگ یـک 
بـــاب مغازه به مســاحت ۵۹/۶۷ مترمربع ملکی 

متصالحین رودان قســمتی از پلاک ۴۷۸ فرعی از ۸ -اصلی واقع در بالاشهر 
معزاباد رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک ۴۷۸ فرعی از ۸-اصلی 
بنام علیرضا ضیایی ذیل ثبت ۵۸۰ صفحه ۱۵۱ دفتر جلد ۴ ثبت گردیده است 
و برابر صورت مجلس تفکیکی ۷۶۶۸ مورخ ۶۹/۸/۲ دفتر خانه ۱۳ میناب به 
چندین قطعه تفکیک گردیده است که باقیمانده پلاک مزبور در مالکیت مالک 

ابقاء می باشد.
۸-محمد جاودان فرزند عبدالله به شماره ملی ۳۴۲۰۱۷۵۴۶۹ صادره از رودان 
در ششدانگ یک باب انباری به مساحت ۸۱/۶۵ مترمربع ملکی متصالحین 
رودان قسمتی از پلاک ۵۳۳ فرعی از ۸ - اصلی واقع در بالاشهر معزاباد رودان 
هرمزگان حقوق ارتفاقی نــدارد که پلاک ۵۳۳ فرعی از ۸- اصلی بنام غلام 

نجفی وعبدالرضا مهدوی و شرکاء معرفی گردیده است.
۹- ناصر جاودان فرزند علی به شماره ملی ۴۶۹۹۸۰۵۲۵۶ صادره از رودان در 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۲۴۹/۷۶ متر مربع قسمتی از پلاک ۵۸۳ 
فرعی از ۸- اصلی واقع در پشته معزاباد رودان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک 
۵۸۳ فرعــی از ۸- اصلی تحت عنوان خانه و زمین به نام غلامرضا کریمی 
فرزند محمد علی و آمنه راســتگو معرفی و تفکیک شده است و برابر رای 
کمیسیون ماده ۱۲ موات تشخیص داده شده است و متقاضی مورد تقاضا را از 

مالک رسمی خریداری نموده است.
۱۰- مرتضی داوری فرزند علی به شماره ملی ۴۶۹۹۱۰۱۸۴۴ صادره از رودان 
در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۱۰/۳۸ متر مربع ملکی متصالحین 
رودان قسمتی از پلاک ۱۲۵۲ فرعی از ۸ -اصلی واقع در محله بند ملاء رودان 
هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک ۱۲۵۲ فرعی از ۸- اصلی بنام نصراله 

بحرینی و عبداله میرحسینی و غلام توسلی و شرکاء معرفی گردیده است.
۱۱ - کبری جعفری پور دهبارز فرزند جعفر به شــماره ملی ۱۸۱۹۱۷۵۸۱۲ 
صادره از خرمشهر در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۶۱/۱۱ متر مربع 
ملکی متصالحین رودان قســمتی از پلاک ۱۲۵۲ فرعی از ۸-اصلی واقع در 
محله بنــد ملاء رودان هرمزگان حقوق ارتفاقی ندارد که پلاک ۱۲۵۲ فرعی 
از ۸- اصلی بنام نصراله بحرینی و عبداله میرحسینی و غلام توسلی وشرکاء 

معرفی گردیده است. ۱۲۰/م/الف
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۱ / ۱۴۰۲/۱۰   

تاریخ انتشارنوبت دوم: ۲۷ /۱۰ /۱۴۰۲

ابوالحسن دستوری
رئیس اداره ثبت اسناد رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

کلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی   آگهی موضوع ماده 3قانون وماده 13 آیین نامه قانون تعیین ت

  داود صبــاح نیا گروه شهرســتان// نهمین دوره 
مسابقات قرآنی ویژه نوجوانان و جوانان با شرکت ۶۵ 
قاری از ۱۵ روســتای بخش شمیل در روستای گرده 

صفرباقری  برگزار شد. 
 به گــزارش خبرنگار دریا؛ علی تیما پــور، مدیر کانون 
فرهنگی هنری امام مهدی)عج( روستای گرده صفرباقری 

گفت: هدف از برگزاری این جشــنواره و مسابقات قرآنی 
ترویج فرهنگ قرآنی و شناســایی استعدادهای قرآنی در 
نوجوانان و جوانان کانون های فرهنگی روستایی می باشد. 
وی گفت : به مدت نه ســال متوالی این مسابقات به همت 
جوانان این مسجد در این روســتا برگزار می گردد. وی 
افزود: این دوره از مســابقات در رشــته اذان رده ســنی 

نونهــالان و نوجوانان و قرائت صوت و ترتیل قرآن کریم 
در دو رده ســنی زیر ۱۸ سال و بالای ۱۸ سال برگزار و 
در پایان از نفرات برتر تقدیر گردید. سال گذشته تعداد ۵۰ 
قاری و امســال ۶۵ قاری  در این مسابقات قرآنی حضور 
داشتند.  این جشنواره قرآنی به مدت یک روز در روستای 

گرده صفرباقری برگزار شد.

برگزاری نهمین دوره مسابقات قرآنی محلات بخش شمیل در روستای گرده صفرباقری 

حکایتِ حیات؛
 زمانی که پلنگ ها در 

هرمزگان جان می دهند

 گروه شهرســتان// با اعتباری بالغ بر 2.7 میلیارد تومان 
تومان پروژه آسفالت،کاشت نهال و ایجاد فضای سبز و نصب 
۱2 دستگاه دوربین نظارتی در نقاط مهم شهر سندرک به 

بهره برداری رسید. 
  رضا اخلاصی شــهردار ســندرک اظهار کرد: با هدف ارتقاء 
شــاخص های امنیتی و اطلاعاتی، جلوگیری از بروز معضلات 
اجتماعی و پیگیری جرائم انتظامی و راهنمایی این اقدام صورت 
گرفته است. وی بیان کرد نقاط نصب  دوربین های  پایش تصویری 
در ورودی و خروجی و مراکز خرید شهر سندرک و محلات نصب 

شده اســت  دوربین های نظارتی سطح شهر سندرک فعال و به 
صورت ۲۴ ساعته نظارت های لازم بوسیله آنها انجام می شود. 
شهردار سندرک افزود:  اعتبار این طرح  بالغ بر۳۸۴ میلیون تومان 
توسط شهرداری سندرک و با مصوبه شورای اسلامی اجرا شده 
است و برای تقویت فرکانس این شبکه نیازمند نصب یک دکل در 
محدوده ساختمان شهرداری هستیم و به طبع نیاز به افزایش اعتبار 
داریم. رضا اخلاصی تصریح کرد: پیرو تعهدات و وظایف مدیریت 
شهری شهرداری و شورای اسلامی دوره ششم شهر سندرک در 
سال جاری کاشت بیش از سه هزار نهال در محدوده فضای سبز 

شهر و اجرای هشت هزار متر آسفالت معابر، کوچه ها و خیابانهای 
فرعی با اعتبار ۲۴ میلیارد ریال به بهره برداری رسیده است.

  به گزارش فارس، شــهردار سندرک  به الحاق ۱۹ هکتار زمین 
به اراضی شهر سندرک اشاره کرد و گفت: نهضت ملی مسکن با 
جدیت پیگیری میشــود و اکنون مساله آماده سازی زمین برای 
ساخت بیش از ۲۸۰ دستگاه خانه ویلایی در حاشیه شهر سندرک 
در دســت اقدام اســت و متقاضیان میتوانند از طریق مسکن و 
شهرسازی ثبت نام خود را تکمیل و نسبت به واریز پیش پرداخت 

یا همان آورده اولیه خود اقدام کنند.

سندرک به دوربين های نظارتی و پایش تصویری مجهز شد 



فروردین :
دوستان و آشــنایان مهربانی دارید که شما را 
هرگز تنها نگذاشته اند، امروز بار نگرانیهای تان را 
با هم صحبتی با آنها زمین بگذارید. مشکل مالی 
بزرگی دارید و چاره ای پیدا نمی کنید به  غیر از اینکه برای حل 
این مشــکل از پس انداز خود کمک بگیرید، اما جایی برای 
نگرانی وجود ندارد چرا که در آینده با پس انداز بیشتر، شرایط 

مالیتان ثبات پیدا می کند. 
  اردیبهشت :

بیماری مزمنی داریــد و امروز این بیماری عود 
کرده و درد و ناراحتی را تحمل می کنید. در این 
شرایط به خودتان ســخت  نگیرید و با استراحت و عمل به 
دستورات پزشک، چاره ای برای التیام این بیماری بیندیشید. 
کارهایی که نیاز به فعالیت شدید جسمی دارند را کنار بگذارید 

و به خودتان استراحت دهید. 
  خرداد :

بخت با شــما یار است و روزی همراه با شادی و 
نشاط انتظار شما را می کشد، این شرایط را مغتنم 
بدانیــد و با تفریح و خنده، نگرانی های خود را فراموش کنید. 
پول خود را برای انجام کاری سرمایه گذاری کرده اید، اما امروز 
از محل این سرمایه گذاری ضرری به شما وارد می شود. از این 
اتفــاق درس بگیرید و در آینده پولی که با هزارویک  زحمت 

بدست آورده اید را با احتیاط بیشتری سرمایه گذاری کنید.  
  تیر :

امروز حادثه ای شــما را تهدید می کند، بیشتر از 
همیشه مواظب سلامتیتان باشید و روز را به گونه ای به پایان 
برسانید که سلامت شــما به خطر نیفتد. روز را با نگرانی و 
اضطراب آغاز کرده اید و لحظه ای آرام و قرار ندارید، به خاطر 
داشته باشــید که این وضعیت برای سلامتی شما اصلا مفید 

نیست  بار غم ها و نگرانی ها را کنار بگذارید. 
  مرداد :

امروز حسابی خسته اید و حواستان اصلًا به کار 
جمع نمی شــود. در این شرایط نیازی نیست به 
خودتان سخت بگیرید. بهتر است کمی استراحت کنید و انرژی 
تحلیل رفته تان را دوباره بدست آورید. یکی از آشنایان شما در 
بستر بیماری میفتد. هر کاری که از دستتان بر می آید را برای 
این فرد انجام دهید و مواظب سلامتی ایشان باشید. با مشکل 

مالی روبه رو می شوید و برای حل این مشکل کمک بگیرید.

 شهریور :
پولی برای پس انداز کنار گذاشــته اید، اما امروز 
مجبور می شوید این پول را خرج کنید. از خرج 
کردن این پول اصلًا نگران نشــوید و در آینده با کار و تلاش 
بیشتر، جای خالی پولی که امروز خرج می کنید را پر نمایید.  
یکی از اعضای خانواده به دستاورد مهمی در زندگی رسیده 
 است و امروز به دلیل رسیدن به این دستاورد، از وی قدردانی 
می شــود. در اولین فرصت این موفقیت را به ایشان تبریک 

بگویید. 
 مهر :

روز بســیار خوبی را آغاز کرده اید و سرشار از 
انرژی و نشاط هســتید، این وضعیت را به فال 
نیک بگیرید و کارهای روزمره را راحت تر از همیشــه پشت  
سر بگذارید. یکی از کارهای شما با شکست روبه رو می شود. 
اجازه ندهید این شکست، شما را ناامید کند. تلاش بیشتری 
به خرج دهید و مطمئن باشــید زحمت های شما در آینده ای 

نزدیک به بار خواهد نشست. 
 آبان :

وعده و وعید های پوشــالی را کنار بگذارید و به 
اطرافیان ثابت نمایید که سر قول هایتان می مانید. 
امروز مشکلات مالی میان شما و عشق  زندگی تان دلخوری 
ایجاد خواهد کرد، اصلا درســت نیست که به این دلخوری 
دامن بزنید و در اولین فرصت به عشق  زندگی تان ثابت کنید 
که ارزش ایشان برای شما بیشتر از هر چیزی در دنیا است. 

خبر ناخوشایندی به دست شما می رسد.
   آذر :

بی پرده ســخن می گویید و حرف های تان را رک و 
پوست کنده به زبان می آورید، امروز این رویکرد را 
کنار بگذارید،  در غیر این صورت حرفی از دهان شــما بیرون 
می آید و زمینه ناراحتی فردی را فراهم خواهید کرد. پولی که از 
کسی قرض کرده اید را امروز تحت هر شرایطی که شده، بازپس 
دهید.  کار مهمی باید انجام دهید. با این حال برای انجام این کار 

دست نگه داشته اید و آن را به آینده موکول می کنید. 
 دی :

کارهای مهم را در اولویت قرار دهید و با انجام 
آن ها به آرامش فکری برسید.  قصد دارید برای 
انجام کاری بیرون بروید. در بیرون از منزل چشمتان به جمال 
محبوبی خوش  قدوبالا روشــن می شود و در اولین نگاه دل 
می بازید. این عشــق را جدی بگیرید و مطمئن باشید که با 
عشــقی ماندگار و آتشین طرف هستید. خبر خوشایندی از 

یکی از اطرافیان به دست  شما خواهد رسید.
    بهمن :

با زیاده روی در کار و کوشــش، سلامت وجود 
نازنینتان را به خطر نیندازید. با فرصت مناســبی 
برای افزایش درآمد و سود بیشتر روبه رو خواهید شد. از این 
شرایط نهایت استفاده را ببرید و دارایی های خود را دوچندان 
کنید. قرار اســت به همراه دوستان قدیمی دور هم بنشینید و 
حسابی خوش بگذرانید، از این موقعیت نهایت استفاده را ببرید. 

   اسفند : 
از سلامت و شادکامی خود غافل نشوید و امروز 
بیشتر از همیشه به فکر سلامتیتان باشید. یکی از 
آشنایان امروز نیازمند پول است و برای حل مشکلات مالی  
که با آنها دست به گریبان شده از شما درخواست کمک دارد، 
اما ایشان فرد بدحسابی است و اگر پولی به وی بدهید، بعید 

به نظر می رسد که روی پولتان را ببینید. 
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 چرا آسمان نمی بارد؟
  چرا آســمان نمی بارد و نه پاییز، پاییز است و نه 
زمستان، زمستان؛ اصلا هوا چرا آن قدر گرم است؟ 
اینها سؤالاتی اســت که همه ما بارها از خودمان 
پرســیده ایم و کارشناســان مختلف نیز بارها به 
شــکل های مختلف و از جنبه های گوناگون به آن 

پاسخ داده اند. 
  دکترعباس رنجبر که عضو هیات علمی پژوهشگاه 
هواشناسی وعلوم جو است به ما می گوید: »امسال 
نه فقط ایران که همه کشورهای همسایه ایران به جز 
ترکیه که استثناست، وضعیت بارشی نامناسبی دارند. 
علتش هم نبود رطوبت به اندازه کافی است، زیرا اگر 
قرار باشد بارش های خوبی داشته باشیم باید تغذیه 
رطوبتی به خوبی انجام شــود درحالی که در پاییز 
و به خصوص آذر امسال این تغذیه به خوبی انجام 
نشد.« احد وظیفه، رئیس مرکز ملی اقلیم و مدیریت 
بحران خشکسالی ســازمان هواشناسی کشور نیز 
که از شــایعات مربوط به دستکاری ابرها یا همان 
ابردزدی در کشــورهای پیرامونی ما با خبر است، 
ابتدا این شــایعه را رد می کند: »امکان تغییر انرژی 
سامانه های بارشــی توسط انسان وجود ندارد.« و 
سپس درباره علت کم بارشی در کشورمان به ایسنا 

می گویــد: »به دلیل گرمایش جهانــی و تغییرات 
اقلیمی، سامانه های بارشی مجال تقویت و بارندگی 
را پیدا نکرده اند و این شــرایط در سراسر آسیای 
میانــه و خاورمیانه حاکم اســت.« به این ترتیب، 
وظیفــه یک بار دیگر خیال همه را جمع می کند که 
»عقیم سازی سیستم های بارشی و تغییر مسیر آنها 
به کشورهای دیگر شایعه است و از نظر هواشناسی 
صحت ندارد؛ ســاده ترین دلیل آن هم این است که 
سیستم های جوی انرژی بســیار بالایی دارند که 

انسان توانایی تاثیرگذاری بر آنها را ندارد.«
 بارورسازی ابرها؛ مؤثر یا بی تاثیر؟

  میانگین درازمدت بارندگی در کشــورمان حدود 
۲۳۰میلی متر اســت اما در برخی سال ها از جمله 
درســال های9۷و98 میانگیــن بارش ها به حدود 
۳۲۰میلی متر رسید که همگان دیدیم دوام نداشت 
ونتوانست درسال های بعد تکرار شود. احد وظیفه 
در کنار سایر کارشناســان از جمله عباس رنجبر 
وصادق ضیائیان، رئیس ســازمان ملی پیش بینی 
ومدیریت بحــران مخاطرات وضع هــوا که با ما 
گفت و گو کرده اند گرمایش جهانی و تغییرات اقلیمی 
که ناشــی از دخالت های انسان در طبیعت است را 
در این وضعیت دخیل می دانند؛ موضوعاتی که البته 

در سراسر جهان و در مجامع علمی نیز مورد تایید 
و تاکید است. اما این اســتدلال ها و گفته ها برای 
کشورهای خشــکی مانند ما که هر سال بیشتر از 
سال قبل حسرت باریدن برف را می خورد و با یک 
بارش باران به وجد می آید، نان و آب نمی شود به 
همین علت است که بحث هایی همچون بارورسازی 
ابرها جدی تر از همیشــه وارد ادبیات مردم کوچه 
و بازار شــده و گاهی حتی در قامت یک مطالبه 
ظاهر می شــود. آن طور که فارس گزارش می دهد 
پیشینه بارور سازی ابر ها توسط حکمرانان آب در 
کشورمان از سال۱۳۷۶آغاز شد که با تاسیس مرکز 
ملی بــاروری ابرها همراه بود. این مرکز در فاصله 
ســال های ۷۷تا8۶ با همکاری مؤسسه رصدخانه 
مرکزی آب وهواشناسی روسیه، برنامه هایش را به 
مرحله اجرا در آورد و از سال8۶ به بعد به صورت 
مســتقل در این حوزه عمل کــرد. حاصل کار نیز 
افزایش نســبی بارش ها بود، چرا که بارورسازی 
ابرها برای عملیاتی شــدن به شرایطی خاص نیاز 
دارد از وجود ابرها گرفته تا مساعد بودن رطوبت 
و دمای مناسب. نکته قابل توجه در مورد استفاده 
از این روش این اســت که اگر ابرها با ذرات یدید 
نقره تا برد۶۰کیلومتری بارور شــوند بارش ها در 

پهنــه ای کمتر از ۱۲هزار کیلومتــر اتفاق می افتد. 
درهمین رابطه ایرنا نیز گزارش می دهد که مطالعات 
اخیر تاثیر بارورســازی ابرها بر بارش ها را اثبات 
کــرده و هیچ مدرکی مبنی بر مضر بودن یدید نقره 
وجــود ندارد. با این حال کارشناســان می گویند: 
»بارورسازی ابرها به طور کلی می تواند افزایش ۵ 
تا ۱۵ درصدی بارندگی را سبب شود.« این یافته ها 
نشان می دهد که بارورسازی ابرها به عنوان روشی 
علمی وگران که درافزایش بارش ها نیز تاثیر دارد 
ابزاری مهم برای رســیدن به آب است هرچند که 

درمانی برای خشکسالی نیست. 
  مدیریت مصرف،  ضروری است

  این اطلاعات متعلق به بهزاد پارســا، مدیرعامل 
شــرکت آب منطقه ای تهران است که گفته »حجم 
آب سد های استان تهران در حال حاضر۲8۱میلیون 
متر مکعب اســت که با احتســاب یــک میلیارد 
و9۳۰میلیون متر مکعب حجم مخازن این پنج سد، 
فقط ۱۴.۵درصد مخزن این ســد ها پر است.« این 
جملات یعنی کفگیر آب پشت سدهای تهران رسما 
به ته دیگ خورده و دیر نیســت روزی که شیرآب 
در خانه های مــان را باز کنیم و دیگر از آن جز هوا 
چیزی بیرون نیاید. پاییز۱۴۰۲ برای کشورمان پاییز 

بدی بود؛ به خصوص ماه آذرش که آمارهای رسمی 
نشــان می دهد در استان تهران فقط با ۶.۶میلی متر 
بارش همراه بوده است. بهزاد پارسا این عدد را به 
معنی کاهش ۶۳درصدی بارش ها نسبت به مدت 
مشابه سال قبل و کاهش 8۲درصدی در مقایسه با 

متوسط بلند مدت می داند.
   البته عباس رنجبر، عضو هیات علمی پژوهشگاه 
هواشناســی و علوم جو به ما می گوید: »هرچقدر 
هم که این آماروارقام را تکرار کنیم و مثلا بگوییم 
دراستان تهران ازابتدای سال آبی جاری تاپایان فصل 
پاییز بارش ها فقط ۳8میلی متربوده و با کاهشــی 
۵۱ درصدی نسبت به میانگین بلندمدت مواجهیم، 
چاره کار نیســت، بلکه مدیریت مصرف آب است 
که باید در اولویــت برنامه ها قرار بگیرد.« درواقع 
این کارشناس علوم جو باور دارد که »شکل گیری 
سیســتم های چرخنده که لازمه بارندگی است از 
اختیار انسان ها خارج است، ولی مدیریت مصرف 
آب کاملا تحت اختیار ماســت. بنابراین به جای 
تمرکز بر موضوع خشکسالی و دلایل شکل گیری 
آن باید مدیریت مصرف آب در کشــور در دستور 
کار تک تک ایرانیان چه مردم عادی و چه مسئولان 

و مدیران قرار بگیرد.«

  گروه اجتماعی // پاییز امسال به لحاظ میزان بارش 
بسیار دلســرد کننده بود. بسیاری از نقاط کشور 
از جمله شهر تهران با این جمعیت انبوه و نیاز آبی 
فراوان، کمتر از انگشتان یک دست، بارش جانانه 
داشت.  به این ترتیب پاییز با وحشت خشکسالی 
گذشت درحالی که دل ها گرم به زمستانی پربارش 
بود اما الان که بیش از 1۰ روز از دی ماه گذشــته 
است دریغ از زمســتانی که واقعا زمستان باشد. 
اینها مستنداتی است که ثابت می کند کشورمان 
پیاپی شده؛  وارد چهارمین خشکســالی  رسما 
و تحلیل های  انواع شــایعات  بازار  وضعیتی که 
من درآوردی را داغ کــرده و درعین حال برخی 
مخاطرات راهم به صــورت جدی و واقعی ایجاد 
کرده است.یکی ازاین مخاطرات، محوشدن ابرهای 
باران زا بر فراز دریاچه ارومیه اســت که رئیس 

سازمان حفاظت محیط زیســت نیز در روزهای 
اخیر به آن واکنش نشان داده و گفته است: »دو 
گزینه میــزان درجه حرارت یــا تولید گازمتان 
در این باره مطرح اســت کــه مرجع ملی تغییر 
اقلیم و پژوهشــکده محیط زیست کشور مکلف 
شــده اند علت محو شدن ابرها را بررسی کنند.« 
اما شــایعه ای که به مذاق افکارعمومی بسیار هم 
خوش آمده، ابردزدی ترکیه است که عامل زایش 
آن، انتشار همان عکسی بود که کوه های ترکیه را 
پر برف و کوه های ایران را خشک خشــک نشان 
می داد. حالا در کنار این ریسمان بافته شده از علم 
و حدس و گمان و شایعه، یک واقعیت ایستاده که 
همان کم بارشی درفلات ایران و خشکسالی عمیق 
و دامنه داری است که خدا می داند سرانجام کار را 

به کجا خواهد کشید.

خشکسالی چهارم؛ در حسرت باران 

  لزوم احداث همراه سرای بیماران در استان 
هرمزگان و همچنین پانسیون پزشکان و... 
همواره مطرح شده است که ضرورت دارد 
صنایع در راســتای انجام مسئولیت های 
اجتماعی شان و نهادهای انقلابی و خیرین 
و اتاق بازرگانی استان و... در این بخش نیز 
مداخله نمایند و متولیان حوزه بهداشــت 
و درمان اســتان نیز بایستی این موضوع 
را مطرح و پیگیــری نمایند تا این کمبود 

برطرف شود. 
  همواره بیان شده است که یکی از دلایل عدم 
ماندگاری پزشکان و کادر درمان در استان، به 
دلیل کمبودهای محل اسکان و... است که باعث 
شده است کمبود پزشک و پرستار  و... در استان 
همچنان وجود داشته باشد که دودش به چشم 
مردم و بیماران اســتان مــی رود. از آن طرف 
همراهان بیماران در داخل محوطه و یا اطراف 
بیمارستان ها می نشینند و می خوابند ویا چادر 
می زنند که در این حوزه نیز نیاز اســت همراه 
سراهای بیماران در جوار بیمارستان های استان 

و مراکز درمانی راه اندازی شود. 
  در حالی بخش از بیماران هرمزگانی به شهرهای 
مختلف کشور سفر می کنند که بخشی از بیماران 
از شــهرهای مختلف استان و جنوب کرمان به 
بندرعباس می آیند و از خدمات درمانی استفاده 
می کنند. از یــک طرف کمبود مراکز درمانی و 
پزشــکان متخصص و فوق تخصصی در استان 
باعث شده است که برخی بیماران مجبور شوند 
رنج سفر را به پایتخت، یزد، شیراز و... به جان 

بخرند که این موضوع نشــان می دهد اقدامات 
صورت گرفته در این سال ها برای رفع کمبودها 
چندان  کافی نبوده اســت وبایستی برای تامین 
نیروی انسانی مورد نیاز و تربیت نیروهای بومی 

یا ماندگار در استان برنامه ریزی شود. 
  البته چندین مرکز درمانی تا اواخر سال جاری 
و سال آینده قرار است در استان به بهره برداری 
برسد تا مشکلات مردم برای درمان کاهش یابد 
که البته بایستی نیروی انسانی مورد نیازشان نیز 
تکمیل و تجهیز شوند . در این بخش بایستی به 
تامین مسکن و رفاهیات پزشکان و پرستاران 
و نیروی انسانی که قرار است جذب شوند، نیز 
توجه شود تا در استان ماندگار شوند. از طرفی 
دیگر احداث و راه اندازی همراه ســرا در مراکز 
درمانی و بیمارستانی نیز بایستی مورد توجه قرار 
گیرد تا مشــکلات بیماران و همراهان شان در 
مدت درمان کاهش یابد. بیمارستان کودکان که 
توسط پالایشگاه نفت بندرعباس ساخته شده و 
در سفر رئیس جمهور در روزهای آتی افتتاح 
می شود و بیمارستان ۲۶۴ تختخوابی پالایشگاه 
نفت ستاره خلیج فارس که در جوار بیمارستان 
شــهیدمحمدی بندرعباس در حال ســاخت 
است و قرار اســت در بهمن ماه سال آینده به 
بهره برداری برسد که بایستی برای اسکان پرسنل 
و ساخت پانسیون پزشکان و... و همچنین همراه 
 ســرای بیماران تدبیری اندیشیده شود و انتظار 
مــی رود این صنایع و ســایر صنایــع در این 
حوزه نیز مشــارکت داشته باشند تا مشکلات 

وکمبودهای حوزه  درمان استان کاهش یابد.

لزوم احداث همراه سرای بيماران
 در هرمزگان 
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  گروه اجتماعی // سقف سنی ورود به دانشگاه 
فرهنگیان در دفترچه کنکور سراسری امسال 
۲4سال عنوان شده بود اما با رای هیات عمومی 
دیوان عدالت اداری در تابســتان سال جاری، 
این سقف ســنی برداشته شد و قانونا دانشگاه 
فرهنگیان باید سقف سنی ورود دانشجو به این 
دانشگاه را از ۲4سال به 4۰سال تغییر می داد اما 
طبق اعلام وزارت آموزش و پرورش از آنجا که 
این رای پس از برگزاری کنکور14۰۲ صادر شده 
بود و عملا سازمان سنجش و وزارت آموزش و 
پرورش با کمبــود زمان و فرصت مواجه بودند، 
امکان اصلاح روندهــا برای کنکوری های14۰۲ 

وجود نداشت. 
  درنهایت برداشــتن سقف ســنی ورود به دانشگاه 
فرهنگیان تا ۴۰سال به نتیجه نرسید. حالا طبق نظر 
شورای عالی انقلاب فرهنگی قرار است این سقف به 
۲۴سال برسد و این دستورالعمل به زودی ابلاغ شود. 
ماجرای افزایش سن برای پذیرش دانشگاه فرهنگیان 
تدبیری در برابر کمبود شدید معلم بود. ماجرای کمبود 
معلم، هنوز در بســیاری از مدارس کشور به چشم 
می خــورد و طبق آخرین آمارها حــدود ۳۰۰هزار 
کمبود معلم را در کشــور شاهد هستیم و حتی خیلی 
از کلاس های درسی هم تا اواخر آبان بدون معلم اداره 
می شدند. با این حال در دفترچه کنکور امسال شرط 
سنی ورود به دانشگاه فرهنگیان ۲۲سال اعلام شد که 
رضا مراد صحرایی، وزیر آموزش و پرورش در خبری 
اعلام کرد که فقط برای کنکور۱۴۰۳ سقف سنی ورود 
به دانشگاه فرهنگیان ۲۴سال است و از سال های آینده 
این شرط سنی۲۲سال است. اماگویا قراراست شورای 
عالی انقلاب فرهنگی سقف ســنی ورودبه دانشگاه 

فرهنگیان را دو سالی افزایش دهد و از سال آینده ۲۴ 
ساله ها هم اجازه ورود به این دانشگاه را داشته باشند و 
قرار است به زودی این موضوع از سوی شورای عالی 

انقلاب فرهنگی ابلاغ شود.
 چالش سقف سنی دانشگاه فرهنگیان

این در حالی است که موضوع تعیین سقف سنی برای 
ورود به دانشگاه فرهنگیان همواره به عنوان یکی از 
موضوعات مورد اعتراض از سوی داوطلبان کنکور 
مطرح بوده است و با توجه به مزایای این دانشگاه از 
جمله معافیت سربازی برای پسران، احتساب دوران 
دانشجویی به عنوان ســنوات خدمت، استخدام از 
بدو ورود به دانشــگاه و پرداخت حقوق به دانشجو  
معلمان، طرفداران تحصیل در این دانشگاه زیاد است. 
البته درخواســت بسیاری از مردم برای ورود به این 
دانشگاه و افزایش این سن تا ۴۰ سالگی نیز بسیار 
مطرح شده بود که توسط وزارت آموزش و پرورش 
حذف شد. البته در جایی عبدالحسین خسروپناه، دبیر 
شــورای عالی انقلاب فرهنگی درباره این موضوع 
گفته بود امکان پذیر نیست که فردی در ۴۰سالگی در 
آموزش و پرورش معلم شود و بخواهد ۳۰ سال هم 
فعالیت کند. پس از مطرح کردن این موضوع، آموزش 
و پــرورش در اعتراض به رای دیوان عدالت اداری، 

درخواست اعمال ماده 9۱ قانون دیوان را ارائه کرد.
 بهترین سن برای ورود به دانشگاه فرهنگیان

بااین حال آموزش وپــرورش به معلمانی توانمند، 
کارآمدواثربخش نیاز داردکه بتوانند به  راحتی مفاهیم 
آموزشی را به دانش  آموزان انتقال دهند. این ویژگی  ها 
اغلب در ســنین جوانی وحداکثر تا۶۰سالگی است 
وهرچه از این سن بگذرد، کارایی معلم کاهش پیدا 
می کند. شاید همان ۱8تا ۲۴سالگی برای ورودیک 

معلم به عرصه آموزش مناسب تر باشد. چون فرد در 
این سنین سرشار از انگیزه و آماده تلاش و کوشش 
برای تعلیم وتربیت و آموزش به دانش آموزان است. 
ضمن این که هرچه فاصله سن معلم با دانش آموزان 
کمتر باشد، الگوبرداری واثرپذیری دانش آموزازمعلم 
بیشــتر است وهرچه فاصله ســنی بیشتر باشد این 
اثرپذیری و الگوبرداری کمتر می شــود. مخالفان و 
موافقان این مســأله کم نیســتند، ناصرسلیمان زاده، 
رئیس ســابق مرکز برنامه ریزی منابع انسانی و امور 
اداری وزارت آموزش و پرورش هم نگاهی مشــابه 
به موضوع دارد و با مناســب  تر خواندن محدودیت 
سنی که در ابتدا برای پذیرش در دانشگاه فرهنگیان 
تعیین شده بود، به روزنامه قدس می گوید:» کسی که 
بخواهد در ۴۰ سالگی وارد نظام تعلیم و تربیت شود 
طبعا تا آن زمان مشــاغل زیادی را تجربه می کند و 
بخش زیادی از توان و انرژی  اش گرفته می شــود و 
حوصلــه و انگیزه کافی برای معلمی ندارد و چندان 

نمی تواند با بچه ها سر و کله بزند.«
 زنگ خطری برای نظام آموزشی کشور

وضعیت نا به سامان کمبود معلم و کلاس های درسی و 
تایید و رد شدن افزایش و کاهش سن ورود به دانشگاه 
فرهنگیان از طرف دیگر، حال به چالشی تبدیل شده 
که شــاید زنگ خطری برای نظام آموزشی کشور 
باشــد، چراکه همین موضوع وضعیت دانش آموزان 
را که آینده ای برای کشور و سرنوشت ساز هستند را 
تحت تاثیر قرار می دهد. به هرحال وزارت آموزش 
و پرورش و شــورای عالی انقلاب فرهنگی باید از 
تصمیمات شتاب زده جلوگیری کنند تا اذعان عموم 
مردم مخصوصا والدین و دانش آموزان تحت الشعاع 

این موضوع قرار نگیرد. 

چالش سقف سنی دانشگاه فرهنگیان 

    

 گروه اجتماعی // وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد: تنبیه بدنی 
به هر نحوی،خط قرمز وزارت آموزش و پرورش است و موارد بسیار 
اندک تنبیه بدنی در کمتر از ۲4 ســاعت بررسی و افراد خاطی به 

هیأت رسیدگی معرفی شدند.
  به گزارش مهر، به دنبال انتشار مطالبی در خصوص تنبیه بدنی دانش آموزان 
در فضــای مجازی، روابط عمومی وزارت آمــوزش و پرورش اطلاعیه ای 
صادر کرد و هر گونه مطالبی در خصوص تنبیه بدنی دانش آموزان را کذب، 
محتوایی نادرســت و تحریف شده اعلام و گفته است اگر موارد معدودی از 
تنبه بدنی هم بوده باشد در کمتر از ۲۴ ساعت بررسی شده و با افراد خاطی 
برخورد شده است.در این اطلاعیه آمده است:برخی از رسانه های معاند خارج 
از کشور در ادامه تلاش های ناموفق خود و در راستای جنگ شناختی و برای 
تصویرسازی منفی از معلمان فداکار و پرتلاش و ایجاد نگرانی برای والدین 
گرامی؛ اقدام به انتشار فیلم هایی از تنبیه دانش آموزان در مدارس کشورهای 
دیگر و انتساب آن به مدارس ایران کرده اند. در این راستا برخی حساب های 

وابسته به جریان نفاق و معاندین در رسانه های اجتماعی همزمان با انتشار 
گسترده فیلم تنبیه بدنی یک دانش آموز در کشور هند به عنوان مدارس ایران 
عزیز و بازنشر برخی فیلم های تنبیه بدنی مربوط به سال های گذشته کرده اند.

در این اطلاعیه عنوان شده است:تنبیه بدنی به هر نحوی، خط قرمز وزارت 
آموزش و پرورش است و موارد بسیار اندک تنبیه بدنی طی سال تحصیلی 
جاری، در کمتر از ۲۴ ســاعت بررسی و افراد خاطی به هیأت رسیدگی به 
تخلفات معرفی گردیده و لغو ابلاغ شــده اند.تلاش خانواده بزرگ تعلیم و 
تربیت ایران اسلامی؛ ایجاد بستری شاد همراه با آرامش برای فرزندان ایران 
اســلامی است و در این راه معلمان ارجمند از کلاس تا وزارتخانه؛ در حال 
تلاش شبانه روزی و جهادی مقدس برای پیشرفت هستند.دشمنان دانش و 
فرهنگ ایران عزیز باید بدانند عموم مردم نسبت به این اقدامات دشمنان که 
برای تخریب وجهه معلمین عزیز کشور صورت می پذیرد، هوشیاری دارند 
و علیرغم این تلاش های مذبوحانه، معلمان ارجمند جایگاه والایی نزد آحاد 

جامعه دارند.

آموزش و پرورش اعلام کرد

تنبیه بدنی به هر نحوی، خط قرمز وزارت آموزش و پرورش است 
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آگهی فروش املاک  به صورت مزایده سازمان اموال و املاک ستاد
برگزاری مزایده کتبی مرحله ۱2۱ املاک و مستغلات سازمان اموال و املاک ستاد 
با شرایط و تسهیلات جدید به شرح جداول ذیل اعلام می گردد، لذا متقاضیان 
محترم می توانند از شــنبه مورخ ۱4۰2/۱۰/۰9 تا پایان روز سه شنبه مورخ 
۱4۰2/۱۰/۱9 همه روزه از ســاعت 8 الی ۱7 به دفاتر فروش به شرح ذیل و 
در روز چهارشــنبه مورخ ۱4۰2/۱۰/2۰ از ساعت 8 الی ۱۰:4۵ صبح صرفاً در 
محل بازگشایی پاکتها، جهت اطلاع از شرایط و دریافت اوراق شرکت در مزایده 

مراجعه نمایند.
بندرعباس : بلوار جمهوری اسلامی، نرســیده به سه راه جهانبار، انتهای بلوار 

بازرگانی، پلاک 2۰، شماره تلفنهای تماس 4-۳۳4۶882۰ - نمابر ۳۳4۶882۶ 
- ۰7۶ )محل دریافت فرم، استقرار صندوق و بازگشایی پاکتها ( 

میناب: ساختمان قدیم دادگســتری، شماره تماس: 42228۳۳۳-۰7۶ )محل 
دریافت فرم، استقرار صندوق(

بندرلنگه: بلوار انقلاب، خیابان ۱7 شهریور، جنب بانک تجارت، شماره تماس 
4424۰4۱۶-۰7۶   )محل دریافت فرم، استقرار صندوق(

ملاحظه :  ۱- اخذ درخواســتهای پیشــنهادی به همراه فرم شــرکت در 
 مزایــده و اصل یک فقره چــک تضمینی در وجه ســتاد اجرایی فرمان 

امام )ره( به میزان ۵% قیمت پایه ملک در ساعات تعیین شده صورت می پذیرد. 
۲- کلیه املاک عرضه شــده با وضعیت موجود به فروش می رسند و بازدید از 

ملک مورد درخواست الزامی است. 
۳ - پیشنهادات فاقد سپرده، مخدوش، مبهم و مشروط از درجه اعتبار ساقط 

می باشد. 
 محل بازگشایی پاکات : ساعت ۱۱ صبح روز چهارشنبه مورخه ۱4۰2/۱۰/2۰ 
در بندرعباس: بلوار جمهوری اسلامی، نرسیده به سه  راه جهانبار، انتهای بلوار 

بازرگانی، پلاک 2۰ خواهد بود. 
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بندرعباس - میدان 17 شهریور - جنب بانک ملی مرکزی- داخل کوچه 

 گزارش اختصاصی // درحالی در هفته های پیش 
رو استان هرمزگان میزبان رئیس جمهور و هیئت 
دولت می باشد که در سفر سال 14۰۰ مصوباتی در 
حوزه های مختلف به تصویب رســید که نماینده 
عالی دولت در استان عنوان کرده است که بخشی 
از آن مصوبات اجرا شده و بخشی در حال اجراست.

  متاسفانه هرمزگان علی رغم جایگاه داشتن اقتصادی ویژه در 
کشور، اما در فقر و فلاکت و بیکاری و... سرنشین استان های 
کشور اســت که این موضوع به دلیل غفلت دولت از استان 
و نیازهای هرمزگانی ها در ادوار مختلف بوده اســت و در 
دولت ســیزدهم علی رغم اقدامات صورت گرفته، اما بدلیل 
عمق محرومیت هرمزگان، همچنان رتبه های فقر و فلاکت 
و محرومیت و بیکاری تغییر محسوســی نداشــته است و 
لازمه تغییر در این بخش، وقوع انقلابی در خدمت رســانی 
دستگاه های دولتی، انقلابی، صنایع در راستای مسئولیت های 
اجتماعی و خیرین است. مردم هرمزگان همچنان برای درمان 
به سایر استان های کشور سفر می کنند و کمبودهای پزشکان 
متخصص و فوق تخصص و نیروی انسانی در سایر حوزه ها 
از جمله پرستاری و... همچنان وجود دارد. کمبود آمبولانس 
که از دهه 9۰ وعده های زیادی برای برطرف شــدنش داده 
شده است، اما همچنان برطرف نشده است. از آن طرف چندین 
مرکز درمانی در استان در حال ساخت است، اما بایستی برای 
تامین نیروی انســانی و تجهیزات از هم اکنون اقدامات لازم 
صورت گیرد تا پس از بهره برداری از این مراکز، مشــکلی 

وجود نداشته باشد. 
  مشکلات جاده های استان همچنان باعث وقوع حوادث و 
سوانح مرگبار می شود و روند احداث جاده و رفع مشکلات 
جاده هــا و نقاط حادثه خیز به کنــدی صورت می گیرد. 
کمبودهای حوزه آموزشی و مدارس، اماکن فرهنگی، ورزشی، 
تفریحی و... همچنان در استان وجود دارد. بسیاری از مناطق 
اســتان همچنان با مشکل کم آبی وبی آبی مواجهه است که 
اقدامات صورت گرفته باعث رفع مشکلات این حوزه بطور 
کامل نشده است ونیاز به افزایش اعتبارات مورد نیاز در این 
حوزه می باشــد. در حوزه محلات حاشیه ای وبافت های 
فرسوده که املاک این مناطق روزبه روز در حال افزایش است 
و امکان ریزش آنها و مدفون شدن ساکنان در زیرآوارشان در 
زلزله، بارندگی شدید و... دور از انتظار نیست و بیشتر ساکنان 
حتی توان تعمیر وبازســازی این املاک فرسوده را ندارند و 
نیاز به حمایت در این حوزه وجود دارد. متاســفانه بسیاری 
از مناطق شهری و روستایی استان محروم مانده هرمزگان با 
مشکلات زیادی در حوزه های مختلف مواجه است و کمبود 
نیروی انسانی متخصص در بخش های مختلف وجود دارد و 
ضرورت دارد از تحصیل دانش آموزان و دانشــجویان بومی 
شهری و روستایی در استان حمایت شود تا مجبور به ترک 

تحصیلی و رفتن به ســمت مشاغل کاذب نشوند و بایستی 
سهمیه هایی برای تحصیل دانش آموزان محروم هرمزگانی 
در دانشگاه های مطرح کشور در رشته های مورد نیاز استان 
اختصاص یابد تا پس از تحصیل، در استان و شهر و منطقه 
خودشان به مردمان شان خدمت کنند. همچنین صنایع استان 
بایستی زمینه اشتغال بومیان را فراهم نمایند تا بیکاران استان 
به صفر برســد. انتظار می رود دور دوم سفر رئیس جمهور 
به اســتان مصوباتی را به همراه داشته باشد تا با تحقق آنها، 
گام های بلندی برای زدودن فقر و فلاکت و بیکاری در استان 
برداشته شود و دولت مردمی سیزدهم برای مردم ولایت مدار و 
همیشه در صحنه هرمزگان سنگ تمام بگذارد تا این استان که 
قطب تجارت واقتصاد کشور است، به قطب عمران و آبادانی 
و رفاه کشور هم تبدیل شود و هرمزگانی ها نیز سهمی از این 
تجارت و اقتصاد داشته باشند و اثرات محرومیت در استان 

برطرف شود.
 استاندار هرمزگان: طرح ها و مصوبات مورد نظر 

هرمزگان در سفر رئیس جمهور آماده شد 
  استاندار هرمزگان گفت: در سفر پیش روی رئیس جمهور 
به استان با جمع بندی و برنامه ریزی همه جانبه تلاش داریم 
طرح های بسیار خوبی در جهت توســعه متوازن استان به 
تصویب برسانیم. مهدی دوستی استاندار هرمزگان با همراهی 
احمد مرادی و محمد آشــوری تازیانی نمایندگان هرمزگان 
در مجلس شــورای اسلامی و رئیس ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی اســتان هرمزگان با حجت الاسلام والمسلمین 
محمــد عبادی زاده نماینــده ولی فقیه در اســتان دیدار و 
درخصوص برنامه و مصوبات پیشنهادی سفر رئیس جمهور به 

هرمزگان گفت وگو کرد.
  در این جلسه مهدی دوستی استاندار هرمزگان با اشاره به 
ســفر دور نخست رئیس جمهور به استان گفت: درسفر اول 
رئیس جمهور بیش از ۱8۰ مصوبه مهم برای استان به تصویب 

رسید که بخش قابل توجهی از این مصوبات اجرایی شده و 
بخش دیگر نیز در دست اجرا قرار دارد. 

 وی افزود: در دور اول ســفر بالغ بر ۴۰ هزار میلیارد تومان 
اعتبار و تسهیلات برای استان هرمزگان به تصویب رسید که 
رقم بســیار قابل توجهی بود. وی خاطرنشان کرد: نوسازی 
ناوگان حمل و نقل شــهری نیز باید در مصوبات دیده شود 
و بــرای آن برنامه ریزی شود.اســتاندار هرمزگان، لایروبی 
بنادر، ساخت شناور، توسعه کشاورزی و احداث پایانه های 
صادراتی کشاورزی و ترانزیت را جزو مسائل اصلی استان 
دانســت و گفت: اگر بتوانیم تولید محصولات پلیمری را در 
استان فعال کنیم، با توجه به اینکه صنعت فولاد نیز در استان 
فعال اســت به ارزش افزوده بالایی دست خواهیم یافت و  
اساسا مالک دو زنجیره فلزات  و پلیمرها قادر بر طیف وسیعی 
از محصولات و برنده آینده توسعه صنعتی خواهد بود. استاندار 
هرمزگان گفت: در سفر پیش روی رئیس جمهور به استان هم 
با جمع بندی و برنامه ریزی همه جانبه تلاش داریم مصوبات 
بسیار خوبی در جهت توسعه متوازن استان با نگاه به آینده و 
پیشرفت و رونق اقتصادی هرمزگان به تصویب برسانیم. وی 
تصریح کرد: میزان اعتبار و تسهیلات پیشنهادی در این سفر به 
نسبت دور نخست رشد چشمگیری دارد که در صورت تایید 
و تصویب می تواند زمینه توسعه مد نظر را فراهم کند. نماینده 
عالی دولت در استان هرمزگان گفت: در طرح های پیشنهادی 
در این سفر بر روی اشتغال نیروهای بومی تاکید شده تا بتوانیم 
میزان بیکاری در استان را کاهش داده و نیروهای جوان استان 

را در عرصه های مختلف مشغول به کار کنیم. 
 نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان: هم افزایی 
مسئولان ارشــد اســتان در جهت رفع دغدغه های 
عمومی مردم در ســفر رئیس جمهور به هرمزگان 

ضروری است 
  حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده نماینده ولی فقیه 

در استان هرمزگان نیز در این دیدار با تقدیر از برنامه ریزی 
صورت گرفته و طرح های توسعه ای مد نظر استاندار و مدیران 
استانی اظهار داشت: در این سفر باید تلاش شود با هم افزایی 
همه جانبه میان مسئولان ار شد استانی، دغدغه های مهم مردم 
رفع شود. وی افزود: مسئله اشتغال، ایجاد زنجیره های پایین 
دستی صنایع مستقر در استان و حوزه های مختلف فرهنگی، 
عمرانی، بهداشتی، درمانی و آموزشی بایستی در این سفر مورد 
توجه قرار گیرند. نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان با اشاره 
به اینکه سفر رئیس جمهور به استان با توجه به برنامه فعلی 
پیش از انتخابات است، گفت: باید برای استقبال شایسته از 
رئیس جمهور که می تواند موجب شود انتخابات پر شورتری 
نیز داشته باشیم برنامه ریزی شود. گفتنی است در این جلسه 
رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، مصوبات و 
طرح های پیشنهادی استان در سفر رئیس جمهور به هرمزگان 

را به نماینده ولی فقیه در استان گزارش داد.  
 کلیات مصوبات پیشنهادی دور دوم سفر ریاست 

جمهوری به هرمزگان مورد بررسی قرار گرفت 
  در جلسه ای به ریاست استاندار هرمزگان، کلیات مصوبات 
پیشــنهادی دور دوم سفر ریاست جمهوری به هرمزگان در 
بخش های مختلف مورد بررسی قرار گرفت. نشست شورای 
برنامه ریزی و توســعه استان هرمزگان با دستور کار بررسی 
مصوبات پیشنهادی دور دوم سفر ریاست جمهوری به استان 
برگزار شد. مهدی دوستی در این نشست اظهارداشت: برآیند 
مصوبات سفر ریاست جمهوری باید به حل موضوعات اساسی 
کشور و استان منجر شود. به عنوان مثال در حوزه حمل و نقل 
دریایی باید منجر به افزایش قدرت رقابت بندرشهید رجایی 
با بنادر رقیب و در انتقال بار نیــز باید امکانات ترانزیت و 
حمل و نقل ترکیبی به شکلی ارتقا یابد که سبب تکمیل شبکه 
حمل و نقلی کشــور گردد.وی با بیان اینکه بخش عمده ای 
از گردشگران ورودی به استان از طریق ناوگان هوایی وارد 

استان می شوند، گفت: ما باید با توسعه زیرساخت های جاده ای 
با توجه به اینکه آزاد راه تهران- شــمال و شیراز - اصفهان 
وارد مدار شده است در تکمیل این کریدورها کانون های اصلی 
جمعیتی را به هرمزگان متصل کنیم تا درصد گردشگرپذیری 
استان افزایش یابد.استاندار هرمزگان با اشاره به چالش های 
پیش روی استان در حوزه تامین آب، بیان کرد: باید از ظرفیت 
مصوبات دور دوم سفر ریاست جمهوری برای بستن پرونده 
تامین آب روستاها و اتمام روستاهای فاقد منبع آب استفاده 
کرد. وی تاکیدکرد: لازم اســت مشوق های برای استفاده از 
پساب حاصل از آب شیرین کن های استان نیز در نظر گرفته 
شود تا با جلوگیری از تبعات زیست محیطی این امر ارزش 
افزوده و تولیدات جدیدی نیز به دست آید.دوستی با اشاره به 
برداشت هایی که از آب دریا در هرمزگان برای شیرین سازی و 
انتقال آب می شود، گفت: لازم است مصوبه ای برای دریافت 
عوارض از آب های برداشتی از استان نیز تعریف و در اختیار 
استان برای جلوگیری از تبعات زیست  محیطی برداشت ها 
قرار گیرد.نماینده عالی دولت در استان در بررسی طرح های 
پیشنهادی حوزه آموزش و پرورش عنوان کرد: لازم است 
تمهیداتی برای احداث مدارس ویژه جهت کودکان اوتیسم 
و کودکان دارای معلولیت نیز دیده شود ضمن اینکه تلاش 
شده برای هزینه ایاب و ذهاب این دانش آموزان نیز منابعی 
تخصیص پیدا کند. وی بــا تاکید بر لزوم احیای بافت های 
تاریخی بندرعباس و جزایر، افزود: در این حوزه باید منابع 
دولتی را تبدیل به اهرمی برای مشارکت شهرداری و مردم 
کنیم و بافت زیبایی را احیا کنیم، ضمن اینکه لازم است طرح 
ویژه ای برای ساماندهی و زیباسازی خوریات بندرعباس نیز 
اجرا شود.دوستی در پایان تأکید کرد: نظرات فرمانداران نیز 
باید در پیشنهادات سفر ریاست جمهوري درنظر گرفته شود 
ضمن اینکه مصوبات فرهنگی و اجتماعی را نیز باید با اهالی 

فرهنگ تدوین کرد.
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دولت برای هرمزگان محروم سنگ تمام بگذارد

پرونده
 فروش

2133
2.164
433
432
681
679
680
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1822
1823
2158
1820
431

نوع ملک

زمین 

ساختمان
ساختمان
ساختمان

مغازه
مغازه
 مغازه
زمین
زمین
زمین
زمین
زمین
مغازه

کاربری

مختلط شهری

اداری تجاری 
تجاری
تجاری
تجاری
تجاری
تجاری

مسکونی
مسکونی
مسکونی
مسکونی
مسکونی
تجاری

عرصه

13042.33

1420
33.30
32.40
25.98
24.19
22.13
200
200
200
200

187.54
17

مبلغ پایه مزایده

1.174.000.000.000
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13.320.000.000
12.960.000.000
10.392.000.000
9.676.000.000
8.852.000.000
7.400.000.000
7.400.000.000
7.400.000.000

7.400.000.000
7.000.000.000
6.800.000.000

شرایط 
واگذاری

د
د
د
د
د
د
د
د
د
د
د
د
د

توضیحات

کاربری ملک ویژه می باشد
پلاک موصوف مشتمل بر 6 باب مغازه تجاری و زمین اداری بصورت یکجا 

واگذار و سرقفلی متعلق به ستاد می باشد و دارای فرم الحاقی است
ملک دارای فرم الحاقیه است و اولویت خرید به مستاجر می باشد
ملک دارای فرم الحاقیه است و اولویت خرید به مستاجر می باشد
ملک دارای فرم الحاقیه است و اولویت خرید به مستاجر می باشد
ملک دارای فرم الحاقیه است و اولویت خرید به مستاجر می باشد
ملک دارای فرم الحاقیه است و اولویت خرید به مستاجر می باشد

ملک موصوف قطعه 7 می باشد و سرقفلی متعلق به مستأجر می باشد
 و دارای فرم الحاقیه است.
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